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Dela pri gradnji igrišč v Kompoljah in Ponikvah 
gredo h koncu 

V Strugah je že položen asfalt in ograja, v Kompoljah pa preplastitev in ograja. Športno društvo Kompolje pripravlja v 
juniju dneve športa, 24. junija pa bo otvoritev igrišča, združena z osrednjo občinsko proslavo ob dnevu državnosti. 
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Sprememba teritorialnega 
obsega Upravne enote 

Grosuplje 
Z Uredbo o spremembah in dopolnitvah uredbe 

o teritorialnem obsegu upravnih enot v Republiki 
Sloveniji se je Upravni enoti Grosuplje priključilo 10 
naselij občine Dobrepolje, ki so do sedaj spadala v 

Upravno enoto Kočevje. 
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O Župan: Voda je vir življenja 

r> Poročilo s pete seje Občinskega sveta 

O Pomen delovanja DPŽ Dobrepolje - Struge 

O Občni zbor Društva upokojencev 

O Intervju: Marko Ahačevčič 

O Skupaj v maj s KD Dobrepolje 

O Vokalna skupina Mavrica v Veroni in srebrno 

odličje 

0> Razstava "Velikonočni jerbas nekoč in danes" 

O Območno srečanje manjših vokalnih skupin 

O Dan špargl jev 

O Skavti tudi pri nas 

O Šolska tekmovanja - namizni tenis prvič v 

velikem finalu 

Skupaj v maj s KD Dobrepolje 

Letošnji maj s e j e začel s p r i r e d i 
t v i j o , ki je p o l e g s imbol ičnega 

sporočila p r i n e s l a t u d i neka j s v e 
ž ine in n o v o s t i v k u l t u r n o d o g a 
j a n j e v občini . S i cer p a b o ma j 
m i n i l v z n a m e n j u i g r a l s k i h p r e d 
stav. 10. m a j a j e v Jak l i čevem d o 
m u g o s t o v a l a i g r a l s k a s k u p i n a 
K U D Sv. G r e g o r z i g r o L j u b e z e n 
in l j u b o s u m n o s t . 17. ma j a p a se 
j e s p r e m i e r n o p r e d s t a v o i g r e J a 
ra meščanka p r e d s t a v i l a domača 
d r a m s k a s k u p i n a S c e n a . Če s o d i 
m o p o o b i s k u na p r e m i e r i , l a h k o 
pr ičakujemo ve l i ko z a n i m a n j e t u 
d i z a o b e p o n o v i t v e n i p r e d s t a v i , 
ki b o s t a v s o b o t o , 24. ma j a . 

F o t o g r a f i j a j e s p r i r e d i t v e S k u 

paj v ma j , več o njej na s t ran i 
6, o i g r a l s k i h p r e d s t a v a h p a v 
n a s l e d n j i številki. 

V o r g a n i z a c i j i J S K D O l Ivančna 
G o r i c a p a b o v m a j u n a j p o m e m 
bnejši d o g o d e k Republ iško s r e 
čanje otroških f o l k l o r n i h s k u p i n 
S loven i j e . Najboljši m l a d i f o l k l o 
r is t i , i z b r a n i n a d e s e t i h m e d o b -
močn ih srečanjih, se b o d o 30 . 
m a j a , o b 11. u r i , p r e d s t a v i l i 
v J a k l i č e v e m d o m u n a držav
n e m s rečan ju . Naše področ j e 
b o z a s t o p a l a f o l k l o r n a s k u p i n a 
PŠ P o n i k v e , ki s e j e na m e d o b -
m o č n e m srečanju uv r s t i l a v n a 
d a l j n j e t e k m o v a n j e . 

Nas ledn ja š t e v i l k a N a š e g a kraja bo izšla 19. juni ja . P r ispevke sp r e j emamo d o 10. juni ja . 
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Voda je vir življenja 
Sodobni človek porabi za svoje življenje vse več vode. Strokovnjaki 

napovedujejo, da bo glavni problem sodobnega življenja pomanjkanje čiste 
vode 

Higiena in protibakterijska gonja, k i 
včasih meji že na norost, zahtevajo ve
like količine vode in jo hkrati tudi več 
in več onesnažijo. Pretirane zahteve po 
brez bakterijskem mleku so pripeljale 
do kloramfenikolske afere. Vsako čistil
no sredstvo je že v nekem smislu proti
bakterijska substanca. Vsak prašek za 
posodo, vsak prašek za perilo itd. Prav 
gotovo pojemo s tem mnogo več škodlji
vih stvari, kot bi j ih zaužili z nekaj več 
bakterijami. Poleg tega postaja evropski 
človek vse manj odporen na bakterije in 
viruse, saj živi prakt ično v epruveti. Sli
šal sem h u d o m u š n o pripombo, da bo 
evropski človek dobil smrtno nevarno 
bolezen že, če se bo samo sprehodil po 
ulici Damaska ali Bagdada, saj ni več na
vajen na množico bakterij, k i j ih je tam 
res v izobilju. Naš standard torej in vsa 
ta higiena povzročata po drugi strani ve
l iko onesnaženje virov pitne vode. Voda 
postaja tako vse večja dragocenost, in če 
je nekaj dragoceno, je drago. Začarana 
logika, vendar resn ična . Vse manj se 
bomo morali čuditi , če bo voda draga. 
Voda bo draga tudi v bodoče in še vese
l i bomo lahko, če jo bomo imeli . Če pa 
bomo hoteli imeti čisto vodo, bo naša 
dolžnost, dajo očistimo. Čiščenje odpad
nih voda postaja vse bolj nujno in vse 
bolj potrebno. Obstajajo že mednarod
n i in evropski standardi. Vključevanje 
v Evropsko unijo tudi pred nas postav
lja določene zahteve na tem področ ju . 
Naša občina je trenutno še skoraj brez 
č is t i ln ih naprav. Poskusno obratuje v 
Potiskavcu v Strugah zelo majhna čistil
na naprava z majhnimi kapacitetami. Že 
deset let pa obstajajo načrti za izgradnjo 
kanalizacije in več čistilnih naprav, k i bi 
pokr i l i večji del občine. Mnogokrat so 
se tudi že pojavile zahteve med naš imi 
občani , zakaj bolj intenzivno ne delamo 
čisti lnih naprav. Zelo radi bi j ih delali, 
toda zatakne se vedno pri denarju. De
nar je glavni problem. Najprej pri grad
nji sami, potem pa še pri vzdrževanju. 
Vedeti moramo, da moramo v končni 

fazi vse plačati uporabniki in priključek 
bo stal toliko in toliko in kubični meter 
odpadne vode spet toliko in toliko, to 
mora biti jasno vsem. Zadnje čase si je 
država izmislila nekakšno prisilo za pos
pešeno izgradnjo kanalizacij in čistilnih 
naprav. Uvedena je državna taksa, k i jo 
moramo obvezno vsi plačevati ob raču
n ih za vodo. V zadnjem času tudi tisti, 
k i še nimajo vodovoda. Toda to je zakon 
in Javno komunalno podjetje se temu ne 
more izogniti. Občina pa ima možnos t 
to takso zadržati oziroma prejeti od ko
munalnega podjetja na svoj račun, če iz
vaja investicije. Taksa bo nekoliko nižja, 
č im večji odstotek vode bomo očistili. 
Zelo se tudi v naši občini trudimo, da 
ta sredstva zadržimo. Če n a m r e č ne bi 
imeli investicij, bi vso to takso vzela dr
žava. Kanalizacijo delamo postopno od 
Bruhanje vasi proti Predstrugam v okvi
ru razpoložljivega denarja. Trenutno je 
narejena do konca Vidma, predvideva
mo pa jo še nadaljevati proti Predstru
gam in v naslednjih letih izvesti tudi 
priključek za Cesto. V čistilno napravo 
za Bruhanjo vasjo bomo torej povezali 
vasi Bruhanja vas, Podgorica, Videm, 
Predstruge in Cesta, morda kdaj pozne
je tudi Podpeč, čeprav še ni jasno, ali naj 
bi šla odpadna voda iz Podpeči tudi v 
Bruhanjo vas, kjer bi moral biti poseben 
vod, z razmeroma globokim izkopom. 
Po načr t ih je predvidenih še več čistil
nih naprav za posamezne vasi ali dve va
si skupaj. Tudi to se lepo sliši, dokler se 
ne postavijo zraven še številke. Ko se na
črt dopolni s tem, pa postane jasno, da 
se ta program lahko uresniči v 15 ali 20 
letih, ali pa morda še nekoliko dlje. 

Najbolj resna zadeva je trenutno čistil
na naprava za Bruhanjo vasjo, k i bi bila 
največja in osrednja iz tega programa. 
S to bomo rešili osrednji, najbolj nase
ljeni del občine in tudi največje proble
me, saj vemo, da stojijo odpadne vode 
in tudi greznični odpadki v nekaterih 
dolinah okoli Vidma. Če bo vse po na
črtu, bi z gradnjo pričeli v letu 2005 in 

jo nadaljevali in zaključili v letu 2006. 
Trenutno se mrzl ično pripravljamo na 
razpis za dodatna državna sredstva in 
upamo, da bomo uspešni, saj je jasno, 
da brez dodatnih sredstev tega ne mo
remo izpeljati. Predračunska vrednost 
te čistilne naprave je prek 220.000.000 
tolarjev. To je ob teh zaostrenih razme
rah zelo zahtevna investicija in bo spet 
zahtevala veliko napora in sredstev, da 
bo izpeljana. Prepričan sem, da tudi to 
lahko izpeljemo, če to hočemo in če bo
mo na tem intenzivno delali. Kot vidite, 
delamo za leto 2005 in 2006, saj danes 
nobena zadeva ne steče zelo na hitro in 
mora biti dobro načr tovana in zahteva 
že v prvi fazi veliko naporov. 

Ko se človek ubada s takimile zadeva
mi, k i res zahtevajo celega človeka in tre
zen razmislek, pa se mi včasih zazdi kar 
nekoliko nesmiselno ali pa morda kar 
banalno, da se moraš ob tem ukvarjati 
še z zelo drobnjakarskimi medsosedski-
mi spori ali reševanjem služnostnih poti 
in posegi v javno zemljišče. T i spori in 
konflikti so vse bolj pogosti in mnogo
krat izvirajo samo iz napuha in domiš
ljavosti, ker si nekateri mislijo, da lahko 
vse izsilijo ali pa rešijo z nasiljem, zmer
janjem in tožbami. Nekateri naši občani 
in celo začasni občani se namreč odloča
jo, da bodo svoje trmasto stališče tudi 
nasproti občini rešili s tožbo, ob tem pa 
ne skoparijo z blatenjem občine in tudi 
župana osebno. Še nikjer in nikol i se 
ni nobena stvar dobro rešila s tožbami 
zmerjanjem in grožnjami. Ob tem ved
no dobivajo le pravniki, ki so seveda že
lo zadovoljni, ker posel cvete. Ljudje pa 
postajajo vse bolj odvisni od tega spora 
in življenje se vrt i samo okoli tega, na 
vse drugo pa pozabijo. Vedno mora na 
koncu prevladati trezna glava in umir
jen dogovor. S tem se da res nekaj nare
diti, z nasiljem pa ne. In prav zaradi te 
trme in nepristopnosti in nepripravlje
nosti za dogovor, se nekaterih stvari v 
občini ne da rešiti, če bi j ih še tako radi. 
Nič ne koristi pisati in govoriti čez ob
čino in župana, če sam nisi pripravljen 
nikjer nič popustiti. Ne vem tudi, ali je 
funkcija župana res to, da te lahko vsak 
domišljavec zmerja in pošilja kamor se 
mu zljubi in si pri tem misli, da je župan 
kriv za vse njegove notranje in osebne 
napetosti, ali pa morda tudi resnične in 
objektivne krivice, k i so se mu zgodile. 
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Vsak človek ima pač določeno količi
no energije, potroši jo lahko za kori 
sten posel, k i bo njemu in d rug im 
v korist, za pomoč sočloveku ali pa 
za preklanje, pa naj bo pol i t ično ali 
medsosedsko. Običajno je tako, če jo 
potroši za eno, jo za drugo zmanjka, 
kam jo bomo obrnili , to je tu vpraša
nje. Če človeku uspe samo pogledati 

čez plot svojih namišljenih ali de
janskih pravic, se da problem mor
da že rešiti. 

O č i s t i m o torej vodo in svoje 
medsebojne odnose, pa bomo ži
veli bolj zdravo. 

Vaš župan Anton Jakopič 

O I zvedena je g e o d e t s k a o d m e r a us t reznega de la 
parce le za g r adn jo v o d o h r a n a Tisovec in Vod i ce . 

Po poročilu, ki g a j e v pisni ob l ik i posredova l tajnik 
občine A n t o n Rus, je s ledi la razprava, ki se je nanašala 
na po l agan je optičnega kabla na relaciji V i d e m - St ru 
ge, g r adn jo športnega igrišča v Kompo l j ah in S t rugah, 
e t a p n o g radn jo kanal izac i jskega omrežja z različnimi 
izvajalc i , reševanje reklamaci j oprav l jen ih de l v Jakliče
v e m d o m u , izgradn jo igrišča v Predstrugah in udeležbo 
n a d z o r n e g a o rgana na seji občinskega sveta. 

Peta seja občinskega sveta 
Videm, 75.4.2003 - Peta seja Občinskega sveta Dobrepolje je vodil 

podžupan Stane Jakič. Na dnevnem redu je bilo 12 točk, vendar 
so svetniki zaradi nujnosti sklepa razgrnitve dopolnitev Osnutka, 
sprememb in dopolnitev srednjeročnega in dolgoročnega plana 

sprejeli še dodatno točko k dnevnemu redu. Sprememba prostorskega 
plana je potrebna zaradi gradnje doma za ostarele občane, ker je 

predvideno zemljišče premajhno in bo gradnjo potrebno razširiti na 
eno od sosednjih parcel. 

OPRAVLJENA DELA V O B Č I N I Č A S U 
O D P R E J Š N J E SEJE 

O V času o d četrte d o pete seje so se 
nadal jeva la de la pri gradnj i igrišča v K o m 
po l j ah in Pon ikvah ; 

O Nabav l jena je bila o p r e m a za prostore 
k luba upoko jencev , in sicer zložljive mize , 
stol i ter okenske zavese; 

O Dokončana so bi la p o g o d b e n a d e l a 
pri gradnj i kanal izaci je na p r i m a r n e m ka 
na lu na trasi Štihova hiša - konec nasel ja 
V i d e m . Istočasno z g radn jo kanal izac i je se 
je na de l u te trase vgrad i l t ud i nov pr imar 
ni v o d v o d o v o d a . Na novo pa s e j e zg rad i l 
odsek v o d o v o d a za po t r ebe počitniškega 
naselja V i demsk i hr ib ; 

O Oprav l j en je bil o g l e d i z v e d e n i h de l 
pri gradnj i kanal izaci je . O g l e d so oprav i l i 
s t rokovn jak i z Min is t rs tva za oko l je in p r o 
stor zaradi dokazovan ja upravičenosti p r e 

j e t ih vračil p o b r a n i h taks; 
O S p reds tavn ik i Te l ekoma p o t e k a 

jo p o g o v o r i o skupn i trasi v o d o v o d a 
in optičnega kab la na trasi o d V i d m a 
d o K o m p o l j ; 

O Izbran je bil najugodnejši p o n u d 
nik za i zde l avo pro jek ta kana l izac i je 
V i d e m - P reds t ruge ; 

O Izbran je bi l najugodnejši p o n u d 
nik za vzdrževanje g o z d n i h cest, in s i 
cer Jože Krašovec iz P reds t rug ; 

O Z n a m e n o m pr iprave razpisa za 
izde lavo projekta uredi tve središča V i d 
m a je bi l i z v eden geode t sk i posne tek 
vseh površin, ki se b o d o pro jektno o b 
de lova l e ; 

C> M e d Občino Dobrepo l j e in G P G 
G r o s u p l j e je s k l e n j e n a p o g o d b a za 
nada l j evan je de l pr i g radn j i Jakliče-' 
v e g a d o m a ; 

SOGLASJE K CENI SOCIALNO VARSTVENE 
STORITVE OSEBNE P O M O Č I IN SOGLASJE K CENI 

SOCIALNO-VARSTVENE STORITVE P O M O Č I NA 
D O M U 

Direktor CSD Grosup l je Bojan Puce l j je pojasni l f i nan 
ciranje cen t rov za soc ia lno de lo , ki j ih d e l o m a f inanc i ra 
država, d e l o m a pa občine, m e d d r u g i m tud i s tor i tve 
o s e b n e pomoči. Delež občin je določen na osnov i šte
vi la p reb i va l cev in j e za leto 2003 manjši, če ga p r imer 
j a m o s prejšnjimi let i . Center za soc ia lno de lo je za vse 
tri občine p red laga l c e n o v višini 972.325,80 SIT meseč
no. Delež občine Dob repo l j e je 10 ,77% v mesečni višini 
104,712,00. Svetniki so soglašali tud i s ceno, ki jo je p r e d 
lagal Center za soc ia lno de lo Kočevje v višini 794,419,94 
SIT mesečno za vse občine. Delež Občine Dob repo l j e 
je 2 , 5 % v mesečni višini 19.860,49 SIT. 

Vod ja upravno-računovodske službe v Pr izmi Ponik 
ve Toni 2e rovn ik pa je poda l a nekaj d o d a t n i h o b r a z l o 
žitev v zvez i k cen i soc ia lno-varstvene stor i tve pomoči 
družine na d o m u . P r ed log nove c e n e j e bil pr iprav l jen 
na p o d l a g i no rma t i vov iz Pravi ln ika o m e t o d o l o g i j i za 
ob l i kovan j e cen soc ia lno-vars tven ih storitev in v s e b u 
je t ud i strošek za voden j e , ki v prejšnji p o g o d b i ni bi l 
upoštevan. U p o r a b n i k i b o d o v sk ladu s p r a v i l n i k o m 
stor i tve de l stroškov teh stor i tev doplačevali, l ahko 
pa b o d o zapros i l i za subvenc ion i ran je . Občinski svet 
je nato na p r e d l o g P r izme Pon ikve dal soglasje k cen i 
soc ia lno-vars tvene stor i tve pomoči družini na d o m u 
v višini 3 . 3 4 3 , 9 0 % SIT/efektivno uro osk rbova l c a . Po 
o d b i t i h s u b v e n c i j a h znaša cena s tor i tve za u p o r a b 
n ika 2 .000 ,00 S IT/efekt ivno uro . Občina z a g o t a v l j a 
s redstva za stroške de la , mater ia la in storitev za e n o 
de lavko . T r enu tno se izvaja pomoč za 18 u p o r a b n i k o v 
iz občine Dob repo l j e . 

IMENOVANJE NADZORNEGA ODBORA IN 
SVETA Z A PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM 

PROMETU 

Občinski svet j e na p o n o v n i p r e d l o g Komis i j e z a 
m a n d a t n a vprašanja, vo l i t ve in imenovan ja i m e n o v a l 
v nadzo rn i o d b o r nas lednje člane: Romano Drobnič , 
Jože ta Kluna in Cvetko Krašovec. 

V svet za p reven t i vo in vzgo jo v ces tnem p r o m e t u 
pa so bi l i i m e n o v a n i nas lednj i člani: 

P redstavn ik matične šole z V i d m a : J ože Mikl ič 
Preds tavn ica PŠ Kompo l j e : Jelka Samec 
Preds tavn ica PŠ Struge: Kristina Gregorič 
P r e d s t a v n i k Po l i c i j ske pos ta je G r o s u p l j e : Robert 

B radač 
Predstavn ik društva ZŠAM: Franc Skantelj 
P r eds t a vn i k vzdrževalca l o k a l n i h cest : Stane Ko-

govšek 
Predstavn ik Občin ' ' Dobrepo l j e : Anton Rus 
Svetn ike .so zan ima l e pr is to jnost i o m e n j e n e k o m i s i 

je. Župan je v obrazložitvi pojasni l , da ima komis i ja 
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p o l e g dežurstva o b začetku šolskega leta še 
d r u g e pr istojnost i , napr imer ob l iku je m n e n j e 
o b ugotav l jan ju nevarn ih pot i ali pos tav i t v i 
p r o m e t n i h znakov i td . Lahko pa tud i ob rav 
nava kakršne koli p o b u d e občanov, ki se n a 
našajo na področje p r o m e t a . 

SOGLASJE OS K GRADNJI D O M A Z A 
OSTARELE NA V IDMU 

14. 3. 2003 je bil v U r a d n e m listu razp isan 
javn i natečaj za pode l i t ev koncesi je za o p r a v 
ljanje stor i tev ins t i tuc iona lnega varstva v d o 
m o v i h za starejše, na ka terem bo kand id i ra l a 
tud i Župnija Dobrepo l je . Ker je m e d razp isan i 
m i pogo j i za pr idob i tev koncesi je t ud i sog las 
je občinskega sveta h gradnj i d o m a za ostare 
le, je občinski svet razpravl jal t ud i o tej t em i 
in sog l a sno sprejel sk lep o sog las ju . Kr ist ina 
Shavvish, ki je članica g r a d b e n e g a o d b o r a za 
g radn jo d o m a j e prebra la osnutek p r o g r a m 
ske in prostorske zasnove. Ker pa parcela, ki je 
bi la p r e d v i d e n a za g radn jo d o m a za ostare le 
ni dovo l j ve l ika , naj bi zaz id l j i vos t razširili na 
de l parce le št. 392/1 k.o. V i d e m - D o b r e p o l j e , 
za to je Občinski svet spreje l sk lep o javn i raz
g rn i t v i d o p o l n i t e v Osnu tka s p r e m e m b in d o 
po ln i t ev prostorsk ih sestav in dolgoročnega 
in srednjeročnega p lana občine D o b r e p o l j e 
za o b d o b j e o d leta 1986 d o leta 2000, d o 
po ln i t ev leta 2001 s t e m , da se določi d a t u m 
j avne razprave, ki bo 7. 5. 2003. 

P O R O Č I L O UPRAVNE ENOTE 
GROSUPLJE 

Svetnik i so bi l i p i sno seznan jen i z obširnim 
poročilom o de lu Upravne eno te v letu 2002. 
Poročilo je v sebova lo : dosežene cilje UE, or
gan iz i r anos t UE in kadrovsko p r o b l e m a t i k o 
ter število z a p o s l e n i h , i zva jan je u r e d b e o 
p o s l o v a n j u o r g a n o v j a v n e up r a ve s s t r a n 
kami , reševanje zadev v u p r a v n e m p o s t o p 
ku v letu 2002 ,vseb insko p r o b l e m a t i k o p o 
p o s a m e z n i h d e l o v n i h področj ih, poroči lo 
o izvajanju finančnega načrta, računalniško 
op reml j enos t . 

Poročilo je pr ipravi la načelnica UE Nevenka 
D o l g a n , univ. d i p l . prav. 

Svetnik i na poročilo niso imel i p r i p o m b . 

SPREJET OSNUTEK O D L O K A O 
Z A K L J U Č N E M R A Č U N U 

V razprav i o osnu tku o d l o k a so svetn ik i i z 
postav i l i nekaj vprašanj, nekater i so pogrešali 
obrazložitve, zakaj so sredstva iz proračuna 
za nekatere postavke niso bi la po rab l j ena in 
zakaj so nekatere pos tavke izpad le . O p o z o r i l i 
so tud i na pomanjk l j i va poročila u p o r a b n i k o v 
in zahteva l i , da pred ob ravnavo p r e d l o g a o s 
nutek o d l o k a p reg l eda nadzo rn i odbo r . 

V P R A Š A N J A , POBUDE , PREDLOGI 

KRISTINA GREGORIČ je izpostav i l a vpraša
nje o z i r o m a p o b u d o o po t r eb i u red i t ve o d 
vodn javan ja pri Frančiški Puge l j v Tržiču, ker 
se voda iz sosednj ih zemljišč steka na nj ihovo. 
Župan je deja l , da je bil p r o b l e m že i zpos tav 
l jen na z b o r u občanov v vasi Tržič in da b o 
za ured i tev poskrb l j eno . 

M A R K O MAROLT je izpostavi l vprašanje p l a 
čevanja o d v o z a smet i za gasi lska društva v 
občini. G Z Dob repo l j e je o tej p rob l ema t i k i 
z d o p i s o m seznani la Občinski svet. V o d g o v o 
ru je b i lo po jasn jeno, da b o o tej p r o b l e m a 
t ik i sk l ican sestanek gas i l sk ih z vez iz občin 
Dob repo l j e , Grosup l je in Ivančna Gor i ca ter 
p reds tavn ik i JKP Grosupl je , na katerem b o d o 
poskušali prit i d o s k u p n e g a dogovo ra . . 

JOŽE S A M E C je izpostav i l varen p r e h o d za 
pešce v P reds t rugah , vendar je župan deja l , 
da je cesta republiška. 

JANEZ PAVLIN je izrazi l p o b u d o , da bi b i lo 
prav, da bi se svetnik i bolj udeleževali j a vn ih 
pr i redi tev. 

SLAVC PALČAR je najprej vprašal, zakaj z 
dop i s i , ki so naslov l jeni na Občinski svet, n i 
so seznan jen i svetn ik i . Župan m u je zat rd i l , 
da župan v o d i Občinski svet in da določa 
d n e v n i red za naprej . Običajno s t ak im i d o 
pis i t u d i s e z n a n i sve tn ike , p o s e b n o , če so 
dop i s i take narave, da zahteva jo m n e n j e o b 
činskega sveta. 

N a s l e d n j e vprašanje se je nanašalo na 
smetišče na pot i prot i V o d i c a m . Župan je v 
zvez i s t em deja l , da p r o b l e m ne b o rešen, 
dok l e r se ne b o d o našli krivci . Doda l je še, 
da bo razp isano d e l o v n o mes to inšpektorja 
za več občin. Slave Palčar je t rd i l , da je e d e n 

o d kr ivcev t ist i , ki v občini ureja ceste. O m e 
njeni svetn ik je želel vedet i , zakaj ni p o t r e b 
nega og l eda l a pri i zhodu stanovanjske hiše 
pri Nose tov i h v P redst rugah in v zvez i s t e m 
vprašal, kdo o t em odloča, saj gre za vpraša
nje večje varnost i . Z u p a n m u je pojasni l , da 
o t e m odloča Ces tno podjet je na osnov i s t ro 
kovne presoje, v konk re tnem pr imeru pa gre 
za i zvoz iz p r i va tnega dvorišča, zato bi mora l 
za o g l e d a l o p o n jegov ih besedah poskrbe t i 
občan sam. 

Na vprašanje, zakaj "Naš kraj" še ni vp isan v 
razv id medi jev , pa m u je b i lo pojasnjeno, da 
b o takoj p o spre jemu programske zasnove, ki 
j o m o r a sprejet i izdajateljski svet glasi la . 

Pod točko razno je župan seznani l Občin
ski svet z v l o g o občana R. N., nas lov l jeno na 
Občinski svet, v kateri zahteva vračilo s a m o 
pr i spevka , ki ga je n jegova m a m a plačevala 
za i zg radn jo v o d o v o d n e g a omrežja pet let. 
Občinski svet je poob las t i l župana, da o b 
čanu p i sno o d g o v o r i , da se samopr i spevek 
ne vrača. 

Svetnik i so da l i soglasje občini, da o d k u p i 
p o n u j e n o zemljišče v Zagor i c i . Občina ga b o 
po t r ebova l a za moreb i tne zamenjave ali pa 
pri m o r e b i t n i komasac i j i . 

M. Steklasa 

I m e n o v a n j e Komis i j e z a v r a č a n j e v l a g a n j v j a v n o t e l e k o m u n i k a c i j s k o 
o m r e ž j e n a o b m o č j u o b č i n e D o b r e p o l j e 

K o m i s i j o j e na o s n o v i o d l o k a i m e n o v a l župan A n t o n Jakopič 14. 3. 2 0 0 3 . 
Ses tav l j a jo j o : 

A n t o n D r o b n i č , P r e d s t r u g e ( p r e d s e d n i k ) 
Brane M e g l e n , S t r u g e 
Tone G a č n i k , P o d g o r a 
J anez Perko, Z a g o r i c a 
Mar i ja G r m , Hočev je 

Sklepi Občinskega sveta dveh 
korespondenčnih sej 

N a 6. seji OS, k i j e bi la k o r e s p o n d e n č n e oblike, so svetniki dal i pozit ivno 
mnenje k imenovanju ravnatelja J V I Z OŠ Dobrepolje Ivana Grandovca. 
Dosedanji ravnatelj javnega zavoda je tudi edin i kandidat, k i se je javil na 
razpis za mesto ravnatelja, katerega mandat po novi zakonodaji traja pet 
let. 

N a 7. seji OS, k i je bi la prav tako k o r e s p o n d e n č n e oblike, pa so svetniki 
sprejeli dva sklepa, in sicer o oprostitvi plačila sorazmernega dela s t roškov 
za pripravo in opremljanje stavbnega zemljišča za gradnjo doma za ostare
le na V i d m u in nač r t razvojnih programov za obdobje 2003 do 2006. 

(M. S.) 
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Sprememba teritorialnega 
obsega Upravne enote 

Grosuplje 
Obveščamo vas, da je bi la v U r a d n e m l istu RS, št. 39/3 objav l jena 
U r e d b a o s p r e m e M b a h in d o p o l n i t v a h u r e d b e o te r i to r i a lnem o b s e 
gu up ravn ih enot v Repub l ik i S loveni je (vel javnost o d 29. 4. 2003), ki 
je k Upravn i enot i Grosup l j e priključila 10 naseli j občine Dobrepo l j e , 
ki so d o sedaj spada la v U p r a v n o e n o t o Kočevje, in sicer: 

NASELJE Š T E V I L O PREBIVALCEV 
Četež pri Strugah 58 
Ko lenča vas 53 
Lipa 77 
Paka 40 
Podtabor 88 
Potiskavec 51 
Pri Cerkvi - Struge 83 
Rapljevo 67 

Tisovec 37 
Tržič 26 
SKUPAJ 580 

Upravna eno ta Kočevje m o r a v roku šestih mesecev , torej d o 29. 
10 .2003 izročiti d o k u m e n t a r n o g r ad i vo za ta nasel ja, razen n e d o k o n 
čanih zadev. Nedokončane zadeve p r a v i l oma dokonča UE Kočevje, ki 
j ih je začela kot kra jevno pr is to jna . 

Prebivalci teh naselij torej do 29 .4 . 2003 dalje urejajo zadeve 
iz pristojnosti upravne enote na Upravni enoti Grosuplje, s po
dročja mat ičn ih zadev pa na Krajevnem uradu Dobrepol je. 

Pripravita: Dragica Urbas, dipl.upr. org. 

Nevenka Dolgan, univ.dipl.prav. 

Razpis za zbiranje prijav 
za subvencioniranje urejanja pašnikov 

Občina D o b r e p o l j e r a z p i s u j e z b i r a n j e p r i j a v z a s u b v e n c i o n i r a 
n je u r e d i t v e pašnikov. N a r a z p i s se l a h k o p r i j a v i j o vs i k m e t j e , 
p r e b i v a l c i obč ine, ki n a n o v o ure ja jo pašnik al i g a d o g r a j u j e j o . 
Obč ina b o d o d e l j e v a l a s u b v e n c i j e v s k l a d u s p r a v i l n i k o m , r a z p o 
ložljivimi s r e d s t v i , v e l i k o s t j o pašnika in o b priporoči lu k m e t i j s k e 
s v e t o v a l n e službe. 

V pr i jav i m o r a t e n a v e s t i : 

O točen n a s l o v p r o s i l c a , 

o davčno številko, 

O številko p a r c e l e z o z n a k o k a t a s t r s k e obč ine , k jer se ure ja 
pašnik, 

o o p i s d e l , ki j i h želite i z v e s t i . 

Pr i jav i priložite k o p i j o k a t a s t r s k e g a načrta. 

S r e d s t v a se b o d o d o d e l j e v a l a v o b l i k i plačila računa z a n a b a v 
l j en i m a t e r i a l . 

R o k z a o d d a j o pr i jav j e 0 9 . 0 6 . 2 0 0 3 . P r i j ave o d d a j t e p i s n o n a n a 
s l ov : Obč ina D o b r e p o l j e , V i d e m 35 , 1312 V i d e m - D o b r e p o l j e 

Razpis za zbiranje prijav 
Za izvajanje dodatnih agromelioracij 

v vasi Hočevje 
Občina D o b r e p o l j e razpisuje zb i ran je prijav za izvajanje d o 
da tn ih ag rome l io rac i j na območju vasi Hočevje. Na razpis se 
lahko pri javi jo vsi lastnik i zemljišč v vasi Hočevje, ki želijo, na 
svojem zemljišču izvajati d o d a t n e agromel iorac i je in so pr iprav
ljeni sami pr ispevat i 30 % o d v rednos t i oprav l jen ih de l . Ker so 
sredstva ome j ena , je p o s e g n a m e n j e n p redvsem korekc i jam 
o z i r o m a p o p r a v k o m na zemljiščih, kjer so bile agromel io rac i j e 
že i zvedene , pa so se pozne j e pokaza l e d o d a t n e po t rebe , ne 
pa v ce lot i n o v i m p o s e g o m . 

V prijavi mora te navest i : 
O točen nas lov pros i l ca , 
O davčno številko, 
C- številko parce le z o z n a k o katastrske občine, 
O op is de l , ki j ih želite izvest i , 
O izjavo o pr iprav l jenost i plačila lastne udeležbe. 
Prijavi priložite kop i jo katastrskega načrta. 

Po zaključenem roku za zb i ran je prijav b o prijave p r e g l e d a 
la s t rokovna komis i ja , ki bo odločala o upravičenosti posega 
in o d o b r i l a o b s e g de l na p o s a m e z n i parcel i . 

Rok za odda jo prijav je 09.06.2003. Prijave oddajte p isno na na 
slov: Občina D o b r e p o l j e , V i d e m 35, 1312 V idem-Dobrepo l j e . 

Razpis za povračilo stroškov prepisa 
pri nakupu ali zamenjavi kmetijskih 

zemljišč 
Občina D o b r e p o l j e razpisu je zb i ran je prijav za povračilo stroš
kov p rep i sa kme t i j s k ih zemljišč. Na razpis se lahko pr i jav i jo 
vsi kmet je , p reb i va l c i občine, ki so ali b o d o v tekočem letu 
d o k u p i l i ali z a m e n j a l i kmet i j sko zemljišče tako, da b o n o v a 
s k u p n a pa rce l a ve l i ka na jman j 1 ha . Občina b o p o r a v n a l a 
stroške p o g o d b e in stroške s o d n i h ter up ravn ih taks. 

Prijavi s točnim n a s l o v o m pros i l ca je p o t r e b n o priložiti: 
O k u p n o ali m e n j a l n o p o g o d b o , 
O kop i j o ka tas t r skega načrta s i tuaci je , 
0> sk l ep o v p i s u v zemljiško kn j igo , 
O po t rd i l a o plačanih stroških p o g o d b e in taks, 
r> davčno številko in številko računa pros i l ca . 

Če gre z a m e n j a v o m e d d v e m a l a s tn ikoma , se stroški p o 
v rne jo t i s t e m u , ki z m e n j a v o pa rce lo zaokroži na s k u p n o p o 
vršino 1 ha . 

S reds tva se p o p r e j e m u p o p o l n e d o k u m e n t a c i j e nakaže
j o p ros i l cu . 

S k u p n i z n e s e k razpoložljivih s r eds t ev je 2 0 0 . 0 0 0 , 0 0 t o 
larjev. Razpis vel ja d o k o n c a leta 2003 o z i r o m a d o p o r a b e 
sredstev . 



Skupaj v maj s KD 
Dobrepolje 

Kulturno društvo Dobrepolje je 3. maja pripravilo 
prireditev, ki v vrsti celoletnih prireditev in praznovanj 

pomeni nekaj novega in spodbudnega. Naslov prireditve 
"Skupaj v maj" naj bi po besedah predsednika KD Igorja 
Ahačevčiča simboliziral povezanost in sodelovanje vseh 

Slovencev, tudi tistih izven meja naše domovine, zato 
so povabili v goste moški oktet "Odmevi" iz Prošeka pri 
Trstu, kipa se prireditve, žal, ni mogel udeležiti. Ostalo 

je pri nastopu domačih glasbenih, vokalnih in dramskih 
skupin, ki zaradi pestrosti nastopov niso okrnili namena 

prireditve. 

D r a m s k a s k u p i n a S cena j e od ig ra l a 
krajši skeč 

Skupaj v maj in skupaj skozi raz l ična živ
ljenjska obdobja ter tegobe današn jega ča
sa je bila rdeča nit, k i je dopolnjevala še 
eno sporoč i lo prireditve. Razmiš l jan je o 
maju in pomladi življenja predstavnikov 
treh generacij je bila dodatna popestritev 
programa, k i j e simbolizirala naravni kro
gotok življenja in vnesla nekaj osebne izpo
vedi predstavnikov treh generacij. Eva A h a -
čevčič, Igor Ahačevčič in Pavlina Novak so 
skozi svojo mladost ozi roma z življenjsko 
modrostjo obarvanimi spomini razmišlja
l i o svojem maju, svoji pomladi in življenju 
na sploh. Igor Ahačevčič si je kot povezo
valec programa med d rug im pomagal tudi 
s svojim priljubljenim pesnikom Janezom 
Menar tom, Vesna Hrovat je prebrala nekaj 
o zgodovini praznovanja slovenskih šmar -
nic in nekaterih drugih navadah poveza
n ih z majem. Eva Ahačevč ič pa je v kraj
šem sestavku spomni la tudi na p r v i maj 
kot delavski praznik. 

Zamise l prireditve je bila nova, izvajal
c i znani , že uveljavljeni. Vsaj v d o m a č e m 
okolju. Nekateri pa so opozor i l i nase tud i 
drugod. Ženska vokalna skupina Mavr i ca , 

Sl ika zgora j : 

D o b r e p o l j s k i 
o rkes ter 
m l a d i h D O M 
p o d v o d s t v o m 
Braca 
Dob leka r j a 
je p r i j e tno 
presenet i l 

k i je na mednarodnem tekmovanju v Veroni dobila srebrno 
odličje, seje tokrat predstavila s š t i r imi pesmimi in prenov
ljenim repertoarjem. Iz nastopa v nastop boljši mešan i upo
kojenski pevski zbor Škr janček je zapel dve pesmi. Obema 
voka ln ima skupinama je d i r ig i ra la Vesna Fabjan. Zagons
k i fantje z legendarnim Vintar jev im Ivanom so zapeli tri 
pesmi, od katerih je marsikdo prv ič slišal venček ljudskih 
pesmi, k i gaje sestavil nekdanji učitelj na dobrepoljski šoli 
Tone Ljubic. Kot zadnji je s pe t imi glasbenimi t o č k a m i na
stopil Dobrepoljski orkester mladih " D O M " . Orkester delu
je šele nekaj časa, vendar je pod vodstvom Braca Doblekarja 
v svojem kratkem obdobju delovanja dosegel zavidljiv us
peh. Tudi tokrat je navduš i l poslušalce. M e d pevskim pro
gramom je nastopila še dramska skupina Scena s skečem. 

Dogajanje na odru in vsebino programa je lepo dopol
njevala odrska scena, delo Saše Strnad. Vzbrstela narava, 
zelenje in cvetje povezano v skupno rast. To je mesec maj s 
svojo prebujajočo naravo. In na drugi strani mladost, nov 
ustvarjalni zagon, op t imizem. In - naj pride jesen č im ka
sneje za vse nas, kot je dejala v svojem razmišljanju Pavlina 
Novak. 

Če je imelo Kul turno d r u š t v o namen, da preživimo enega 
od majskih večerov nekoliko drugače , bolj sproščeno, spod
bujeni k vedre j šemu razmišl janju, je bil namen dosežen . 

M. Steklusa 

Eden o d nastopajočih je bi l mešani u p o k o j e n s k i z b o r Škrjanček 
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Vokalna skupina Mavrica v Veroni in 
srebrno odličje 

Vokalna skupina Mavrica se je v mesecu aprilu udeležila mednarodnega 
tekmovanja pevskih zborov v Veroni v kategoriji narodnih in ljudskih pesmi 
s priredbami. Poglavitni namen udeležbe je bil bo besedah umetniške vodje 
Vesne Fabjan pridobiti strokovno mnenje tujih glasbenih strokovnjakov in 
kritikov o petju skupine. Zgodilo pa se je, da je Vokalna skupina Mavrica ob 

mednarodni konkurenci prejela srebrno plaketo in pokal. 

V prejšnji številki je bil objavljen prvi del dnevnika Vokalne skupine Mavrica v 
Veroni, avtorice Vesne Fabjan, tokrat sledi nadaljevanje z dodatkom o vtisih 

pevk. 

6.4.2003, nede l ja 

Bujenje seje oglasilo zadnjič. Po zajtrku 
so pevke počasi napolnile avtobus s svo
jo prtljago, se poslovile od osebja hotela 
in pevcev britanskega zbora. Čakala j ih 
je šes turna vožnja do doma. Kljub utru
jenosti so vso pot klepetale in obujale do
godke preteklih dni ter že razmišljale o 
novih načr t ih . Ko so prestopile sloven
sko mejo, so tudi zapele. Čudile so se, da 
so tako dolgo čakale na petje tega dne. 
Teh nekaj ur je prehitro mini lo . Najprej 
je izstopila Vesna in Tanja, nato Špela, 
Mir jam, Štefka in potem še ostale. 

Damjana: To je bi l res veličasten do
godek. Še posebej sem bila ganjena na 
razglasitvi rezultatov, ko so v dvorano 
prinesli slovensko zastavo. Užitek je b i 
lo gledati Mavrice, k i so ob razglasitvi 
našega rezultata tako bučno proslavljale, 

kot bi j ih bilo na balkonu vsaj 50. 

Helena: Prepevati svoje najljubše pe
smi v akust ični cerkvi je lep občutek; 
prepevati Nabucco skupaj z ostalimi zbo
ri v veronski areni, je pa še lepše. 

Vesela sem, da smo se lahko predsta
vile tudi tujim strokovnjakom in da 
smo imele možnos t slišati tudi mnoge 
druge, brez primere dobre zbore. Res 
je bilo lepo. 

Tanja: Na kratko bi lahko rekla tudi 
takole: luštno, še bolj luštno, Mavrica v 
Veroni. Toda to je premalo. Premalo, da 
bi lahko dovolj poudarila prijetne občut
ke, k i se porajajo ob spominu na ta do
godek. N i me navdušila samo veličastna 
dediščina Italije. Predvsem sem navduše
na nad prijetno družbo. Kaj prijetno, naj
boljšo družbo. Znova sem se prepričala, 
daje Mavričina družba zabavna, neobre-

menjujoča in pozitivna. Skratka taka, da 
si želiš čim več skupnih druženj. 

Spela: Vzdušje je neverjetno. Celo 
dež ni mogel pokvariti navdušenja nad 
Benetkami. Prav posebna izkušnja in do
živetje je peti v ogromnem zboru ljudi 
iz toliko držav. Bivanje v Italiji je bilo za
bavno, predvsem pa - prekratko. 

Martina: Težko je z besedami opisati 
pozitivno vzdušje, k i je vladalo vse dni 
našega bivanja v Veroni. Presenečena 
sem bila nad pozornostjo, k i sojo poslu
šalci namenili našim nastopom. Pome
ni mi potrditev prizadevanja in dela, k i 
smo ga v skupini vložile v petje. Z vese
ljem pa sem prisluhnila tudi številnim 
zborom, k i so preko pesmi prinesli spo
ročilo svojega naroda. Bilo je veličastno, 
pravi zvočni ognjemet. 

Milena: Pesem združuje ljudi. Pevcu 
ni pomembna narodnost, kultura posa
meznika, država iz katere prihaja. Pevci 
najdejo skupno besedo v pesmi. To smo 
pevke Vokalne skupine Mavrica dokaza
le v Veroni, kjer sem res dobila občutek, 
da je praznik petja in pevcev.Lahko re
čem, da so bil i občutki enkratni, nepo
zabni. Vsekakor pa mi je posebej ostal v 
spominu dan, ki je bil v celoti namenjen 
pevcem. Najprej sprejem pri županu za 
Vesno in Damjano, nato nepozabno na
daljevanje v filharmoniji s slovesnim pri
hodom zastav vseh sodelujočih držav, 
podelitev pokalov, prestavitev zmago
valnih skupin in vaje za skupno pesem 
- Pesem sužnjev, zapeto v italijanščini. 
Tuje bi l občutek nepozaben, saj je 1400 
pevcev, k i so pripadali 34 skupinam iz 
celega sveta. Če si doma, ne veš, kaj se 
dogaja tam nekje v Veroni. Ko pa si en
krat sam udeleženec tega tekmovanja, je 
to, lahko rečem, kar praznik petja. Po
stane ti žal za vse zamujene priložnosti. 
Obenem pa pozabiš tudi na vsa odreka
nja in obveznosti, k i so nemalokrat pri
sotna pri vseh, k i se kakor koli ukvarjajo 
s pros točasnimi dejavnostmi. 

Vida: Neverjetno vzdušje, huda kon
kurenca, odličen rezultat, katerega n i 
sem pričakovala, spoznali smo se tudi z 
drugimi zbori. Zelo sem bila zadovoljna 
s slovensko in angleško vodičko. V ho
telu je bilo zelo prijazno osebje in tudi 
sam hotel je bil zelo urejen. Najlepša toč
ka je bila zame Gardsko jezero, ob ka-
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terem je hotel stal. Bila sem v enkratni 
družbi naših mavric in sem zelo vesela, 
da so me vzele med svoje vrste. To so bi
l i nepozabni dnevi mojega življenja. 

Mirjam: V Veroni je bilo res super. 
P r i l ožnos t i za d ružen j e i n zabavo so 
bile neomejene, pozitivnega vzdušja pa 
ni moglo pokvariti slabo vreme v Benet
kah. 

Štefka: Ja, res lep spomine imam na 
Verono. Prijetno je nastopati oz. tekmo
vati z zbori iz tako različnih držav. P r i 
dobiš si veliko novih izkušenj, spoznaš 
katerim skladbam in nač inu izvajanja 
dajejo v svetu večji poudarek. Ker sem 
odšla v Verono brez posebnih pr ičako
vanj, saj si enostavno ne znaš predstav
ljati, ali smo sploh lahko k o n k u r e n č n i 
v takšni zasedbi zborov, sem z uspehom 
še toliko bolj zadovoljna. 

Darja: Vesela sem bila našega potova
nja v Verono. Želel smo združi t i prijet
no s koristnim in spoznale nove kraje. 
Delovni del je bila zanimiva izkušnja 
i n potrditev našega dosedanjega dela 
i n vzpodbuda do še boljšega. Vzdušje 
med nami je bilo prijetno in sproščujo-
če.Upam, da nam bo uspelo talent, k i ga 
imamo še naprej, plasirati ob pomoči do
mačih, k i nam to omogočajo. 

Anita: Zame je bil nastop pred medna
rodno komisijo zelo zanimiva izkušnja. 
Doseženi rezultat pa potrditev pravilne
ga strokovnega pristopa in pomembna 
vzpodbuda za naše bodoče delo. 

Za konec ^ 

Vokalna skupina Mavrica se je prvič 

podala na tako zahtevno pot popolno

ma samostojno. Marsikdo je napovedo

val težave, ker ženske na kupu ne po

meni nič dobrega. Pa ni bilo tako. Bilo 

je veliko dobrega, veliko lepega, veliko 

nepozabnega kajti "mavrice" niso bile 

same. Vseskozi je bila z njimi glasba in 

pesem, pa čeprav je bila tista glasba in 

tista pesem ženska. 

Članice Vokalne skupine Mavrica se 

zahvaljujemo vsem, k i so nam omogoči

li potovanje in udeležbo na mednarod

nem tekmovanju v Veroni bodisi po fi

nančn i plati in z vzpodbudami. 

Najlepša hvala domač im za podporo 

ter donatorjem in sponzorjem: 

- Občina Dobrepolje 

- Nova Ljubljanska banka d.d. 

- Endovita, Fabjan Anton s.p. 

- LDS O O Dobrepolje 

- Emporio Medical d.o.o. 

- Kl ine Janez s.p. 

- Fors d.o.o. 

- Cankarjeva založba d.d 

- Ledona 

Vokalna skupina Mavrica se zahvalju

je tudi Kulturnemu druš tvu Dobrepolje 

za p o m o č in podporo. 

Zapisala Vesna Fabjan 

IZ J S K D O l I V A N Č N A G O R I C A 

Pregled kulturnih 
prireditev v mesecu 

juniju 

MAJ 2003 
• V čet r tek , 15. maja, jc na Jurč i 

čevi d o m a č i j i na M u l j a v i potekalo 
o b m o č n o s rečanje mlad ih l i k o v n i h 
ustvarjalcev osnovnih šol iz treh ob
čin: Grosuplje, Dobrepolje in Ivančna 
Gor ica . M l a d i l i kovn ik i so ustvarjali 
v dveh skupinah, in sicer: z a k r i l n i m i 
barvami i n akvarelom. Tema sreča
nja je bila: U t r i n k i s poti naravne in 
kulturne dedišč ine . Najboljša l ikovna 
dela bodo razstavljena tudi junija na 
m e d o b m o č n i razstavi v R ibn ic i . Raz
stavo O t r o š k i cx-tempore 2003 bomo 
decembra postavili tudi v Jakl ičevem 
domu v Dobrepolju v počastitev občin
skega praznika. 

• P o m e m b n e j š i dogodek za n a š e 
pevce bo prav gotovo m e d o b m o č n o 
srečanje mal ih pevskih skupin osred
nje slovenske regije. Izbrane man j še 
vokalne skupine iz desetih o b m o č n i h 
izpostav se bodo predstavile v soboto, 
24. maja, v kulturnem domu v Šmarju 
- Sap. N a š e območje bo zastopal Šent
jurski oktet pod vodstvom Jakoba Iva
na. Najbol jša mala vokalna skupina 
bo po izboru selektorja nastopila na 
republ iški reviji oktobra v Š m a r t n e m , 
najboljši oktet pa se bo predstavil na 
reviji izbranih oktetov Slovenije, k i bo 
15. novembra v Novem mestu. 

• Na jpomembne j š i dogodek mese
ca maja bo prav gotovo R e p u b l i š k o 
s rečan je o t r o š k i h fo lk lo rn ih skup in 
Slovenije. Najboljši mladi folklorist i 
izbrani na desetih m e d o b m o č n i h sre
čanjih se bodo predstavili v petek, 30. 
maja, ob 11. uri v Jakl ičevem domu v 
Dobrepolju. 

• Javni sklad R S za kulturne de
javnosti O b m o č n a izpostava Ivančna 
Gor i ca in Galerija Kresnička prirejata 



maj 2 0 0 3 Kultura 9 
X I V . srečanje slikarjev E X -

T E M P O R E M U L J A V A 

2 0 0 3 . L i k o v n o s r e č a n j e 

o d r a s l i h us tvar ja lcev bo 

poteka lo zadnj i v i k e n d v 

maju, in sicer od 31. maja 

do 1. junija. Tema je vezana 

na predstavitev bogate k u l 

turne in naravne dedišč ine 

z Jurčičeve poti, od Višnje 

Gore mimo Muljave do Krš

ke jame. Odprt je razstave 

bo v nedeljo, 1. junija, ob 

18. uri . 

JUNIJ 2003 
• D a n godbe - koncert 

ob 70-letnici delovanja do-

brepoljske godbe in prome-

n a d n i koncert g o s t u j o č i h 

godb, 20. in 21. junij. 

• Tretji vikend v juniju, 

21. in 22., bo pomemben za 

pevce in pevke iz vse Slove

nije ter iz zamejstva. V Šen

tvidu pri Stični bo potekal 

34. tabor s lovenskih pev

s k i h zborov. P r i č a k u j e m o 

okol i 6000 pevcev. 

• V petek, 27. junija, bo 

v Letnem gledališču na M u 

ljavi premiera Desetega bra

ta v režiji in dramatizaciji 

Danice Kastelic. Mul javski 

igralci bodo znano Jurč iče

vo delo v p r imeru lepega 

vremena ponovil i takoj na

slednji dan, v soboto, 28. ju

nija, nato pa še š t i r ikrat , in 

sicer: 4., 5-, 11. in 12. julija. 

Informacije o predstavah in 

vstopnicah: 01/7876 - 500 

in 01/7869 - 070. 

Prijazno vabljeni na k u l 

turne prireditve! 

Pripravila: Barbara Rigler 
Vodja JSKD OI 

Jvancna Gorica: 
Tatjana Lampret 

Godba Dobrepolje 
1933 - 2003 

Letos mineva 70 let od ustanovitve Godbe Do
brepolje. Godba je bila ustanovljena v okviru 
Glasbenega društva, njen prvi kapelnik je bil 
Ivan Tiselj, ki je godbo vodil vse do svoje smr
ti leta 1950. Po drugi svetovni vojni je godba 
delovala v gasilskem društvu. Nato dve deset
letji ni imela stalnega kapelnika in je svoje 
delovanje nekajkrat prekinila. V organizacij
skem smislu je zanjo skrbel Jože Mustar. Le
ta 1974 je godba ponovno zaživela, takrat se 
je godbi pridružilo poleg starih članov še ve
liko mladih iz Dobrepolja. Kapelnik je postal 
Avgust Kamer in godbo vodil do leta 1979, 
ko je mesto kapelnika prevzel Albano Persi. 
Leta 1992 je postal kapelnik Josip Mihelčič, 
zadnja štiri leta godbo vodi domačin Roman 
Gačnik. 

Godba danes deluje v svojem kulturnem 
društvu, kjer smo lansko leto ustanovili tu
di jazz sekcijo DOM, v katero so vključeni 
predvsem mladi godbeniki. Godba Dobrepo
lje šteje 45 članov in ima približno trideset 
nastopov letno v Dobrepolju in drugod po 
Sloveniji. 

V mesecu juniju pripravljamo veliko prire
ditev, s katero bomo počastili 70 let ustano
vitve. V petek, 20. junija, ob 20. uri , bo slav
nostni koncert Godbe Dobrepolje v dvorani 
Jakličevega doma, istočasno pa bomo koncert 
prenašali tudi na veliko platno v šotor, k i bo 
postavljen na igrišču. Na koncertu bodo po

deljena priznanja dolgoletnim članom godbe 
in ustanovam, s katerimi sodelujemo. Razvi
li bomo nov društveni prapor, izšla bo samo
stojna C D plošča naše godbe in obširna publi
kacija o Godbi Dobrepolje od ustanovitve pa 
do današnjih dni . Koncert bomo zaključili z 
d r u ž a b n i m srečanjem godbenikov in obisko
valcev v šotoru na špor tnem igrišču. V sobo
to, 21. junija, pa bo srečanje dolenjskih in be
lokranjskih godb. Prireditve se bodo udeležile 
tudi nekatere godbe iz drugih delov Slovenije 
i n iz zamejstva. Srečanje se bo pričelo ob 16. 
uri s promenadnimi koncerti godb po dobre -
poljskih vaseh. Ob 17.30 uri bo svečana para
da skozi Videm, v kateri bodo sodelovale vse 
godbe, mažore tne skupine, narodne noše in 
konjeniki. Sledil bo skupni nastop vseh ude
ležencev pred občino na Vidmu. Skupaj bo
mo zaigrali štiri skladbe, med njimi bo tudi 
skladba, k i so sejo naši predhodniki leta 1933 
naučili prvo. Kasneje se bodo nekatere godbe 
in mažore tne skupine predstavile s krajšim 
programom na igrišču, kjer bo postavljen ve
lik šotor. Nadaljevali pa bomo z veselim dru
ženjem ob zvokih ansambla Štajerskih 7. Za 
od l ično pos t režbo bodo za vse obiskovalce 
poskrbeli člani Turističnega društva Podgora. 
Obeta se vam lep glasbeni vikend in že sedaj 

vsi lepo vabljeni na praznovanje 70. obletnice 
ustanovitve Godbe Dobrepolje. 

KULTURNO DRUŠTVO 
GODBA DOBREPOLJE 

Godba v letih 1950- 1960 



Šentjurski ok te t s e j e uvrst i l v nada l jn je t e k m o v a n j e Območno srečanje manjših 
vokalnih skupin 

Videm, Jakličev dom, 12. april 2003 - JSKD 01 Ivančna 
Gorica je organiziral območno srečanje manjših vokalnih 

skupin občin Dobrepolje, Grosuplje in Ivančna Gorica. 
Prireditev je bila še en dokaz bogate pevske dejavnosti 

treh občin. 

V tekmovalnem delu je nastopilo osem vokalnih skupin, od 
katerih so nekatere po kvaliteti izvedbe še posebej izstopale. 
Na osnovi strokovne ocene se je na m e d o b m o č n o srečanje, k i 
bo 24. maja v kulturnem domu Šmarje - Sap, uvrstil Šentjur
ski oktet pod vodstvom Jakoba Ivana. 

Na o b m o č n e m srečanju je Dobrepolje je zastopala Vokalna 
skupina Mavrica pod u m e t n i š k i m vodstvom Vesne Fabjan. 
Pevke so se nekaj dni pred revijo vrnile iz Verone, kjer so dobi
le srebrno odličje, zato je bil njihov nastop še v znamenju prav
kar doseženega uspeha. Kot gostje so nastopili Zagoriški fant
je pod vodstvom legendarnega Janeza Kralja - Vintarjevega 
Ivana ter ljudsko pevko in pripovedovalko Ančko Lazar, k i 
je med drugim v pristnem dobrepoljskem narečju napovedala 
venček dobrepoljskih ljudskih pesmi, k i gaje sestavil nekdanji 

dobrepoljski učitelj Tone Ljubic. 

Na srečanju je vodja JSKD OI Tatjana Lampret podelila 
Gallusove značke in priznanja za dolgoletno delo na področ 
ju zborovskega petja. 

O b m o č n o srečanje manjših vokalnih skupin je popestrilo 
kulturno dogajanje v Dobrepolju, obenem pa je poleg glasbe
nega doživetja nudilo tudi širši vpogled na pevsko dejavnost 
sosednjih občin. 

M. Steklasa 

Spominska slovesnost v Strugah 
Na belo nedeljo, 27. aprila 2003, smo se Stružanci zbrali ob spomeniku žrtev 

komunizma. Minilo je deset let od blagoslovitve spominskih plošč z imeni žrtev. 
Odboru za postavitev spomenika se je zdelo primerno, da se ob tej obletnici s 

skromno spominsko slovesnostjo spomnimo nanje. Zbrani pri sv. maši, ki jo je daroval 
g. prelat Bogomir Hren, ob ubranem petju moškega pevskega zbora, smo se v molitvi 
spomnili na pokojne, ki so nekoč, kakor mi danes, v tej cerkvi poslušali božjo besedo. 

Po sv. maši je sledil kul turni 
program z zače tno pesmijo 
s t ruškega moškega pevske
ga zbora. Nato smo prisluh
n i l i reci taci j i pesmi " D a n 
grozan", k i jo je v ta namen 
napisal domačin Andrej De
beljak in dož ive to reci t i ra l 
Anton Pugelj. V čast in spo
min so fant in dekleta iz posa
meznih vasi položili prižgane 
sveče na spominske plošče. 

Večkrat slišimo, naj se pre
teklost pozabi. Žal pa svojci 
ž r t e v tega ne zmorejo, saj 
svoje drage očete, može , fan
te, dekleta, brate in sestre še 
vedno z ljubeznijo in spošto

vanjem ohranjajo v spominu 
in srcih. 

Za majhno struško župnijo 
je 113 imen žrtev veliko, pre
veliko. Med njimi je bilo 28 
poročenih mož, k i so zapusti
l i kar 91 večina mladoletnih 
otrok. Še neporočenih žrtev 
je bilo 87. Njihova povprečna 
starost je bila 23 let. O d teh je 
bilo 13 civi lnih žrtev, 10 vaš
k i h s t raž , 11 domobrancev, 
padlih med vojno, in kar 78 
pomorjenih po vojni.. Ljudje, 
k i j im je bil posvečen ta trenu
tek, so bili mladi fantje, stebri 
mladih družin, ali na tem, da 
si ustvarijo družino. Verjemi
te, nič d rugačn i od m o ž i n 
fantov tukaj zbranih - in taki 
so morali nasilno umreti. 

Oblast je hotela, da se zlo
čin pozabi. Svojcem ni treba 
vsiljevati pozabe, lahko j i m 
za vsa grozodejstva kot ljud
je vere samo odpustimo. Že
l imo si sprave, da povrnemo 
naši družbi notranjo pomiri
tev in s tem trdnost države 
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Slovenije. Ponujamo roko v spravo, ob tem pa si 
želimo, da se povrnejo pozabljene vrednote, kot 
so: zvestoba Bogu, zvestoba domovini , čast in 
dobro ime mrtvih, pridnost, poštenost , skrom
nost, resnicoljubnost in ljubezen - vrednote, za 
katere so se boril i in umiral i naši dragi, napisa
ni na teh ploščah, je poudaril govornik Edvard 
Pogorele. 

"Spavajte v Bogu, junaki" je v deževnem ne
deljskem dopoldnevu tiho izzvenela pesem moš
kega pevskega zbora. Zbrana množica , k i je s 
svojo prisotnostjo sočustvovala s sorodniki , se 
je tiho in spoštljivo razšla. 

Marija Pogorele 

Dan grozan 
Morda je bil prav takšen dan, 

ko so odvedli ga v neznano stran. 
Morda prav takšna je bila pomlad, 

ko fantje moral umreti mlad. 

Morda je bil prav takšen dan, 
ko pred svojim grobom stal je domobran. 

Morda prav takšno je bilo nebo. 
ko vanj poslednjič obračal svoje je 

Morda je bil prav takšen dan, 
ko je plaho stegnil svojo dlan. 
Morda prav takšen je veter vel, 

ko mu prek obraza bledega je šel. 

Morda je bil prav takšen dan, 
ko mu oči ubil je blisk teman. 

Morda prav takšno sonce je žarelo, 
ko peklensko žrelo vanj je zarjovelo. 

Morda je bil prav takšen dan, 
ko mu prsa prebodel je svinčeni vran. 

Morda prav takšna ptičja pesem je zvenela, 
ko njegova usta so za vedno onemela. 

Morda je bil prav takšen dan, 
ko so krvavi mu valovi pljusknili iz ran. 

Morda na travah prav takšna je ležala rosa, 
ko ga po krivem je zadela smrti kosa. 

Morda kakor današnji, b i l je tisti dan, 
ko so odvedli ga v neznano stran, 
Morda, morda prav takšen dan, 

s krvavimi rokami, čez vse grozan. 

Napisal Andrej Debeljak za spominsko slovesnost 
ob 10. obletnici postavitve spomenika domobran
cem v Strugah - 27. april 2003. 

S T O L A R N A D o b r e p o l j e d .d . 
"I' > 

S t o l a r n a D o b r e p o l j e z n o v o b l a g o v n o z n a m k o 

V letu 2002 s m o v Stolarni D o b r e p o l j e zaključili e n o o d večjih investici j v 
o p r e m o mizarske de lavn ice . S s t ro jno o p r e m o , ki s m o jo nabavi l i , s m o s p o 
sobn i izdelat i pohištvene izde lke p o naročilu. Odločitev o n o v e m s e g m e n t u 
p ro i zvodn je je pos led i ca možnosti, k i j i h Sto larna lahko p o n u d i širšemu kro 
gu kupcev. Prostorske in tehnološke s p o s o b n o s t i , ki so združene z znan j em , 
so pogo j , da lahko nova b l a g o v n a z n a m k a zaživi. 

Stolarna Dobrepo l j e tako ne b o več p o z n a n a s a m o po izdelav i stolov, ki j ih 
skoraj 80 ods to tkov izvoz i p r e d v s e m v Nemčijo in Skandinavi jo , temveč t u 
di p o izdelav i o p r e m e za najrazličnejše ob jek te . 
S sode lo van j em z arh i tekt i , ob l i kova l c i ali pa p repros to idejo i nd i v idua lnega 
kupca lahko v Stolarni i z d e l a m o kuh in jo , j ed i ln i co , pisarniško pohištvo d o 
o p r e m e gos t i ln , manjših hote l sk ih sob , d o m o v za ostarele idr. 

Stane Škulj 

Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo Grosuplje obvešča vse 
svoje člane in ostale občane, da je p isarna združenja o d 14. maja 2003 dal je 
o d p r t a vsako d r u g o in četrto s redo v m e s e c u , in sicer od 18. d o 19. ure. 
V mesec ih juli j in avgust je p isarna zap r t a . 

OBMOČNO ZDRUŽENJE VVS GROSUPLJE PREDSEDNIK: Gregor Bregar 

S A R A L E E 

NEPREMIČNINE 
S A Š A KRŽIN s.p. 
Rašica 3 9 , 1 3 1 5 Velike Lašče 
Imetnica licence Nepremičninske zbornice 

NUDIM P O S R E D O V A N J E PRI PROMETU Z 
NEPREMIČNINAMI . 

NAPRODAJ: 
- NOVA VIKEND HISA.6 KM IZVEN RAŠICE, NA LEPI 
PARCELI 2900 M 2 ; 

- ZAZIDLJIVA PARCELA 535 M 2 NA TURJAKU Z 
UREJENO DOKUMENTACIJO ZA GRADNJO; 

- PARCELA 11OO M 2 V OKOLICI KARLOVICE, S HIŠNO 
ŠTEVILKO, NA PARCELI VODA, ELEKTRIKA; 

- DVOSOBNO STANOVANJE V CENTRU LJUBLJANE; 
- STAREJŠA HIŠA V OKOLICI IVANČNE GORICE. 

POKLIČITE! 
Obljubljam najnižje cene in stori tev s 
pravno podporo. 
Tel: 04-1 6 6 9 9 2 7; 
e-naslov: krzzin<g)3iol.net 



Iz društev maj 2 0 0 3 

Gasilski praznik v 
Ponikvah 

V nedeljo, 11. maja, so gasilci gasilskega društva Ponikve 
že trinajstičpo vrsti pripravili sedaj že tradicionalno 
slovesnost v čast svojemu patronu in zaščitniku sv. 
Florijanu. V najlepšem mesecu maju goduje svetnik 
sv. Florijan, ki so ga gasilci zaradi njegovih vrlin po 

zgodovinskem izročilu vzeli za svojega zaščitnika in 
priprošnjika. God sv. Florijana sedaj praznuje prek 120.000 
slovenskih gasilcev širom po Sloveniji, v manjših in večjih 

krajih. 

Praznovanje sv. Florijana se 
je p r i slovenskih gasilcih v 
zadnjih letih zelo razš i r i lo . 
Posebno slovesno ta praznik 
praznujemo v dobrepoljski 
občini , ker imamo v Ponik
vah podružn ično cerkev pos
večeno sv. Florijanu, obenem 
pa je to tudi podružnično žeg-
njanje. Povabili smo vsa gasil
ska društva iz G Z Dobrepolje 
in poleg domačih tudi gasilce 
z Male Ilove Gore in Ponove 
vasi. Skupno seje slovesnosti 
udeležilo 70 gasilcev iz deve
tih društev. 

Gasilci smo se zbrali v ne
deljo, ob 9.30, v s v e č a n i h 
uniformah s prapori in gasil
sk imi vozi l i pred gasilskim 
domom v Ponikvah. N a čelu 
slovesne povorke so korakali 
gasilci s prapori vseh prisot
nih društev. Sledila j im je de
setina mlad ih ponikovsk ih 
gasilcev, k i so h k r a t i t ud i 
navdušeni tekmovalci, saj so 

tekmovali že marsikje, v lan

skem letu celo na d ržavnem 

tekmovanju. Za njimi je šla 

skupina članic, nekatere pr

vič, v novih uniformah. Na 

koncu pa je korakal še najšte

vilčnejši oddelek članov vseh 
prisotnih društev. Ob taktih 
Godbe Dobrepolje smo kora
kali v slavnostni povorki sko
zi vas do vaškega centra pri 
kapelici sv. Florijana. Tam je 
bilo že vse pripravljeno za slo
vesno sveto mašo . 

Gasilci so se posedli v prve 
vrste, za njimi pa vsi ostali 
verniki. Letos se je slovesno
sti udeležilo še posebno veli
ko obiskovalcev, saj je taka 
slovesnost nekaj posebnega. 
Veliko je bilo tudi bivših kra
janov s svojimi potomci. Gos
pod kaplan je daroval sveto 
mašo, med katero je v pridigi 
lepo prikazal l ik svetega Flo
rijana in tudi pomembnost, 

da se posamezniki še vedno 
odločajo pomagati sočlove
ku, kot to delajo gasilci. Lepa 
dopolnitev k svečanosti je b i l 
domači cerkveni pevski zbor 
s svojim ubranim petjem pod 
vodstvom gospoda župnika. 

Po končan i mašn i dari tvi 
je b i la svečana blagoslovi
tev nove motorne brizgalne 
Ziegler. Na novo pridobitev 
smo še posebno ponosni, saj 
je zamenjala že 34 let staro 
M B Rossenbauer. N a pred
log mlade članske tekmoval
ne ekipe smo uspeli nabaviti 
moderno M B in izpolniti nji
hove želje. Prenosna M B T8/ 
8 ima za pogon V W - polo 
motor, moči 5 0 K M s prostor-

- ' A-.y ' 



nino 1000 cm2 z elektr ičnim 
zagonom. Zmogljiva črpalka 
ima pretoka 2150 l i trov/min. 
pri 4 barih. 

Vsa gasilska oprema je pre
cej draga, ker se izdeluje v 
manjših serijah. Nova M B je 
stala 2,445.000 SIT. G Z Do-
brepolje je pri nabavi prispe
vala 30 %, za kar se j im še en
krat najlepše zahvaljujemo. 

Za zaključek slovesnosti je 
godba na prireditvenem pro
storu vsem prisotnim zaigra
la še nekaj skladb. Gasilci so 
v povorki s prapori in vozil i 
k r en i l i pod taktirko godbe 
Dobrepolje proti gasilskemu 

domu. Sledili so j im tudi os
tali pr isotni . Ob prijetnem 
klepetu in pogostitvi doma
čih gasilcev z žegnanjsk imi 
dobrotami, k i so j ih spekle 
ponikovske gospodinje, smo 
ostali skupaj še nekaj časa. 

Razšli smo se po ln i lepih 
vtisov, s sklepom, da mora
mo take prireditve ohranjati 
tudi v bodoče . O mars i čem 
smo se pogovorili, izmenjali 
smo si izkušnje in se prav pri
jetno počuti l i . Naslednje leto 
se ponovno snidemo. 

Tekst: Jože Lenarčič 

Foto: Janez Pavlin 

O B Č N I ZBOR D R U Š T V A U P O K O J E N C E V DOBREPOL JE 

Različne dejavnosti nudijo 
druženje in razvedrilo 

Videm, 27.4.2003 - Člani Društva upokojencev Dobrepolje 
- Struge so imeli občni zbor prvič v novih prostorih, zato 
kljub velikemu številu zbranih ni bilo stiske s prostorom. 

N a zače tku so z enominut-
n i m molkom počast i l i spo
m i n na š t i r inajs t pokojnih 
č l a n o v , k i so u m r l i v le tu 
2002. Sledila so poročila o de
lovanju druš tva v preteklem 
letu, f inančno in blagajniško 
poroči lo ter poročili nadzor
nega odbora in častnega raz

sodišča. Delo v preteklem le
tu in načr tovani program za 
letos je predstavil predsednik 
druš tva Konrad Piko. Najpo
membnejš i dogodek lanske
ga leta je bi lo praznovanje 
50-letnice druš tva , k i je bilo 
združeno s srečanjem koordi
nacije druš tev treh občin. Si

cer pa je bilo d ruš tvo vse leto 
dejavno in je v celoti realizi
ralo načr tovani program.Or-
g a n i ž i r a l i so vrsto s rečan j 
doma in se udeležili p ikn ika 
v Dragomerju. Precej članov 
se je udeležilo letovanja v ho
telu Delf in v Izoli . K redni 
dejavnosti je sodilo tudi ob
darovanje in obiski najstarej
ših in bolnih članov. Tudi iz
leti, ena najbolj priljubljenih 
dejavnosti v d ruš tvu , so b i l i 
r ea l iz i ran i v celoti . O d k a r 
je bila na lanskem o b č n e m 
zboru ustanovljena komis i 
ja za izlete, j i h v o d i njena 
predsednica Pavlina Novak. 
Zadnji izlet v Benečijo je ra
zen manjših pomanjkljivosti 
lepo uspel in kot se je dalo 
sklepati po razpravi, so b i l i 
udeleženci zadovoljni z njim. 
Za omenjeni izlet so najeli 
vodičko , izlete po Sloveniji 
pa bo odslej vodi la Pavlina 
Novak, k i se namerava ude
ležiti seminarja za vodnike. 
Ker je zanimanje za zadnji iz
let preseglo vsa pričakovanja 
in se ga nekateri niso mogli 
udeležiti, so se dogovorili, da 
bo predsednica komisija pred 
vsakim izletom zbirala prija
ve v klubu ob vnaprej določe
nem času. 

V d ruš tvu še naprej uspe
š n o deluje m e š a n i pevsk i 
zbor Škr janček , k i ga vod i 
Vesna Fabjan. Zbor šteje 24 
č l a n o v in se poleg letnega 
koncerta v apri lu leta 2002 
lahko pohvali še z več nasto
pi na prireditvah v občini in 
izven nje. Kot je dejal pred
sednik zbora Anton Novak, 
pripravljajo za letošnje leto 
dodaten program, s katerim 
bodo nastopali na p r i red i 
tvah, pripravljeni pa so nasto
piti tudi ob raznih praznova
njih na domovih. 

Druš tvo se financira iz čla
narine, v letu 2002 pa so ime-
l i velike s t ro ške za nabavo 
prapora in opremo pisarne 

ter kuhinje, zato so zbirali do
dat ne prispevke članov, poma-
gali pa so j im tudi sponzorji 
in občina. "Kljub temu smo 
bili pravi čarovniki, da smo 
z dobljenimi sredstvi vse rea
l iziral i" , je poudarila tajnica 
in blagajničarka Tončka K a -
stelic. Njeno poročilo je bilo 
podrobno in nanj ni bilo pri
pomb, tudi nadzorni odbor 
ni našel nepravilnosti pri po
slovanju. Nobenega dela pa v 
lanskem letu ni bilo za častno 
razsodišče, kot je dejal njegov 
predsednik France Nučič. 

Tudi za letošnje leto si je 
d r u š t v o zastavilo program 
dela, k i prinaša veliko različ
nih dejavnosti. Dogovorili so 
se še o višini članarine, ki bo 
odslej znašala 1500 SIT. Vsa 
poročila in plan dela so člani 
sprejeli brez razprave, bilo je 
le nekaj vprašanj in dodatnih 
predlogov, od katerih je bilo 
sprejeto, da za sredstva, k i so 
ostala iz lanskega leta nabavi
jo stroj za čiščenje klubskih 
prostorov. 

Na občnem zboru so ime
novali Pavlo Peric za članico 
častnega razsodišča, medtem 
koso v upravni odbor imeno
vali Darinko Strnad, ponov
no pa so v ta organ potrdili 
Fani Kralj. 

Druš tvo je na dan 31. 12. 
2002 štelo 418 članov. Sreča
nja, izletov in drugih dejavno
sti se udeležuje precej članov. 
Predvsem zaradi druženja in 
razvedrila in da pozabijo na 
vsakdanje skrbi, kot je dejal 
p redsednik K o n r a d P i k o . 
Hkrat i pa se med njimi tke
jo vezi prijateljstva, med se
bi enakimi je počutje vedno 
boljše. 

Po končanem uradnem de
lu so se člani zadržali ob pri
jetnem druženju in plesu, za 
katerega je poskrbel Frenk Le
narčič s svojo harmoniko. 

M. Steklasa 



Iz društev maj 2 0 0 3 

Pomen delovanja 
v 

DPZ Dobrepolje - Struge 
Društvo podeželskih žena je prostovoljna, stanovska, 

nepolitična organizacija, ki združuje žene in dekleta, ki 
živimo in delamo na podeželju. Posredno si prizadevamo 

za ustrezno mesto podeželskih žena in deklet v naši družbi. 

D P Ž se v sodelovanju s kme
t i j sko sve tova lno s l u ž b o 
udejstvuje na raz l ičnih po
droč j ih . Članice smo aktiv
ne pr i raz l ičn ih o b č i n s k i h , 
krajevnih in drugih priredi
tvah. S svojimi slastnimi do
brotami ali d r u g i m i izdelk i 
pa poskrbimo, da se ohranja 
naša naravna in kulturnade-
d i šč ina . 

V d r u š t v u lahko zadosti
mo tud i želji po znanju in 
izobraževanju, k i j e priprav
ljeno za nas, seveda po pro
gramu, za katerega se dogo
vor imo skupaj. 

V j e s e n s k o - z i m s k e m 
o b d o b j u v sode lovan ju s 
kmetijsko svetovalno s luž
bo sooblikujemo program 
dela, kamor vk l juč imo kar 
nekaj predavanj i n tečajev, 
k i č l a n i c a m k o r i s t i j o p r i 
n a š e m vsakdanjem delu in 
življenju. 

V sklopu evropskega pro
g rama "Po poteh d e d i š č i 
ne" je tudi obč ina Dobrepo
lje kar nekaj let vkl jučena v 
omenjeni program. Cerkev 
sv. An tona z L i p o v i m gajem 
na Zdenski rebri je prav ta
ko del programa "Po poteh 
dedišč ine" . 

K o t je znano, so bile na 
omenjeno temo opravljene 
delavnice, na katerih so so
delovale tudi članice D P Ž . 

Z o b č i n s k i m vodstvom je 
bilo dogovorjeno, da sejem, 
k i j e Zdenski in celotni dol i 
n i pomeni l razvoj spremlja
joč ih obrti , katere so poleg 

k m e t i j s t v a p r i p o m o g l e k 
r a z v o j u ce lo tne vas i , p o 
novno oživi . Sejmovanje na 
Zdensk i rebri sicer sega že 
v zače tek 16. stoletja. Zelo 
je u s p e š n o v obdobju med 
obema vojnama, vendar pa 
zamre po koncu druge sve
tovne vojne, ko ga oblast i 
prepovedo. Sejmi so b i l i še 
na god sv. An tona - 13. ju
nija, na god sv. Aleša - 17. 
julija, obe prihodnji nedelji, 
prav tako tudi na roženven-
sko nedeljo. 

Č lan i ce d r u š t v a se čeda
lje bolj zavedamo, da brez 
u s t r e z n i h znanj ne b o m o 
mogle delovati tako, kot to 
zahteva napredek, zato sta 
znanje in ozaveščenos t naši 
pomembni v o d i l i . 

Prav tako pa z n a š i m de
l o v a n j e m p r i s p e v a m o k 
p r o m o c i j i o b č i n e , in sicer 
z razstavami, sejmi, predsta
v i tvami , saj tako privabimo 
v kraj t ud i obiskovalce od 
drugod. To pa prav zagoto
vo prispeva k razvoju turiz
ma, k i j e do lgoročno in širše 
gledano, mars ikomu lahko 
vsakdanji k ruh . 

Kl jub vsem problemom, s 
kater imi se s o o č a m o , skrbi
mo, da imajo naše kmetije 
in celotno podežel je nekaj, 
č e m u lahko r e č e m o - duša . 

Mentorica DPŽ: 
lrma Lekan ing.kmet. 

Predsednica DPZ: 
Marija Zrnec 

TUDI LETOS ZLATA ODLIČJA ZA VSE 
TRI OCENJENE KRUHE PEKARNE 

GROSUPLJE 

Grosuplje, 13. maj 2003 - Združenje živilske industri
je Gospodarske Zbornice Slovenije je v sodelovanju z 
Biotehniško fakulteto, ljubljanskim Inštitutom za varo
vanje zdravja in predstavniki pekarn organiziralo tret
je ocenjevanje kakovosti kruhov. Med 21 prijavljenimi 
slovenskimi pekarnami je Pekarna Grosuplje že tretje 
leto zapored prejela zlata odličja za vse tri prijavlje
ne kruhe: Malnarjevega, Krjavljevega in Sosedovega. 
Najvišje ocene so ti kruhi prejeli že na ocenjevanjih v 
preteklih letih, kar dokazuje, daje njihova visoka ka
kovost stalna, priznavajo pa jo tudi kupci. 

N a ocenjevanje jc vsako leto prijavljenih več pekarn. Letos 
so se predstavile s 50 raznovrstnimi kruhi, kar je 11 več 
kot lani. Štiričlanska zasedba komisije jc pri kruhih oce
njevala obliko in videz, izgled in lastnosti skorje, izgled 
sredice, strukturo in prožnost ter vonj in okus. Odlično 
oceno so si kruhi prislužili, če so bili ocenjeni z od 4,70 
do 5,00 točkami. 

Komisijo za ocenjevanje je vodil doc. dr. Andrej Ple-
stenjak z Biotehnične fakultete: "Vsi kruhi, k i so prispeli 
na ocenjevanje, so bili označeni s šifro, tako da dejansko 
nismo vedeli, kateri kruh ocenjujemo. Kruhi so tako pre
jeli zlato znamko izključno na podlagi svoje kakovosti." 
Poudaril je, da so se tudi letos na ocenjevanju najbolje 
odrezali kruhi, izdelani po podaljšanem postopku fermen
tacije, k i ima za posledico daljšo aktivnost kvasa in tako 
boljšo aromo. Letos je bilo takih kruhov kar tri četrtine, 
saj je v pekarnah opazna usmerjenost v proizvodnjo viso-
kokakovostnih kruhov, v katere jc vloženega veliko časa, 
znanja in truda, je povedal doc. dr. Plestenjak. 

"Zadovoljni smo, da so bili z odlično oceno za kako
vost ocenjeni vzorci naših najbolj priljubljenih kruhov: 
Malnarja, Krjavlja in Soseda. Največjo težo sta končni 
oceni dala vonj in okus kruha, Sosed pa je dosegel naj
višje možno število točk prav v vseh petih kriterijih oce
njevanja", je povedal Ivo Umek, direktor proizvodnega 
sektorja Pekarne Grosuplje. 

Pekarna Grosuplje sledi sodobnim prehranjevalnim in 
proizvodnim trendom, zato je tudi za njihove nagrajene 
kruhe značilno, da so pripravljeni po posebnem podaljša
nem postopku priprave, kar pripomore k aromatičnosti in 
podaljšani svežini kruha. Tak kruh ima manj dodatkov, 
zato je med kupci posebej zaželen. Doc. dr. Plestenjak 
pravi, da Slovenci pojedo vedno manj kruha, vendar za 
tega želijo, da je prvovrsten. 

PEKARNA GROSUPLJE D.D. 



Dan špargljev 
Podgorica, Kompolje, 6.5.2003 - KSS Dobrepolje in DPŽ 
Dobrepolje - Struge sta že drugo leto zapored pripravila 

dan špargljev. Poleg članic DPŽ se je letošnje predstavitve 
udeležilo več kot 20 kmetijskih svetovalcev iz vse Slovenije. 

Irma Lekan ing .kmet . iz KSS (levo) 

1 

Najprej so se udeleženci zbra
l i na kmetiji Nučič v Podgo-
rici , kjer so si ogledali nasad 
in prikaz reza špargljev, teh
nologijo pridelave pa je pred
stavila specialistka za zelenja-
varstvo A n a Ogorelec. 

Po ogledu nasada so se ude
leženci presel i l i v gost i lno 
Pri Zor i v Kompoljah, kjer je 
Robert Mrzel pripravil poku-
šino jedi iz te zanimive in vse 
bolj cenjene vrtnine. Predsta
v i l je okrog petnajst vrst hlad-

Kuhar Rober t M r z e l 

nih in toplih jedi, k i so bile 

vse po vrsti zelo okusne. 

Nekaj receptov za špargljeve jedi 
Š P A R G L J E V I ZVITKI S P R Š U T O M 

Blanširane šparglje porežemo na p r i m e r n o dolžino, ter j ih p o s a 
mično zav i j emo v rez ino pršuta. P o n u d i m o j ih s sveže popečenimi 
rez inami toasta , kot h l a d n o p red jed ali d o d a t e k pri na rezku . Zv i tke 
l ahko tud i v pečici rahlo seg re j emo , p o t r e s e m o s s i rom ... 

Š P A R G L J E V A JUHA 
Spodn j e de le špargljev in osta le špargljeve os tanke na d r o b n o zre-

žemo, j ih prepražimo na ma lo mas la in za l i j emo z ze l en j avn im od-
c e d k o m , j u h o ... Ko se ze len java zmehča, j u h o z g o s t i m o z mas l eno 
kocko, prežganjem, p o d m e t o m ... in p rev re to z m i k s a m o s paličnikom. 
P o p r a v i m o okus (sol, poper , l i m o n i n sok, muškatni orešček), pokuha-
mo , p o želji l eg i r amo (kisla s m e t a n a in rumenjak ) ter v j u h o vložimo 
špargljeve vršičke, kocke k ruha ... 

TESTENINE S Š P A R G L J I 
K u h a n i m t es t en inam primešamo špargljevo o m a k o : z rezane in na 

mas lu ali oljčnem ol ju prepražene špargljeve rez ine za l i j emo s s ladko 
s m e t a n o in k u h a m o , da se o m a k a zgos t i . L ahko d o d a m o p a r m e z a n , 
l i m o n i n sok, s o l . . . 

Ana Ogorelec, specialist ka za zelenjavarstvo, je v druš
tvu pridelovalcev špargljev svetovalka in sodeluje tudi s 
kmetijo Nučič. O špargljih je povedala naslednje: 

"Šparglji so zelo cenjena vrtnina na zahodu, posebno v 
Nemčiji. Tudi p r i nas šparglji niso novost, saj so bi l i v 
prodaji že pred drugo svetovno vojno, veljali pa so za 
hrano višjih slojev. 

Vrtnina je dvodomna zelnata trajnica z drevesasto raz
raslim, do enega metra visokim steblom, k i uspeva do 
15 let na istem mestu. Iz podzemne korenike zgodaj 
spomladi odženejo dolgi, za prst debeli poganjki, na vr
hu prekriti z luskastimi listi. Korenika požene okrog 
petnajst poganjkov, k i j ih režemo vsak dan, vendar jih 
nekaj pustimo in negujemo, da se korenika čim bolj na
hrani za naslednje leto. Ljubitelji in dobri poznavalci 
špargljev j ih ne kupujejo na trgu, ampak jih prihajajo 
kupovat k pridelovalcu na dom. V tujini se okrog 30 od
stotkov špargljev kupi na domu pridelovalca." 

Marija Nučič {pridelovalka špargljev) 

"Šparglji so dobri le sveži, zato jih je najbolje kupiti sve
že narezane. Prodaja na domu je tudi cenejša. Pr i nas 
jih je m o ž n o kupiti kadar koli do sredine julija." 

Pripravila: M. Steklasa 

Članice D P 2 in d r u g i udeleženci predstav i tve 
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Leto 2003, mednarodno leto 
celinskih voda 

Razpoložljivost čistih celinskih voda je eno najpomembnejših vprašanj, s 
katerimi se danes srečuje človeštvo, in bo za prihodnost postala še bolj kritična, 
saj naraščajoče potrebe presegajo oskrbo, onesnaževanje rek, jezer in potokov 

pa se nadaljuje. 

Da bi povečal i ozaveščenost in spod
budi l i ukrepe za boljše upravljanje in 
varstvo tega kritičnega vira, je General
na skupščina Z d r u ž e n i h narodov leto 
2003 razglasila za mednarodno leto ce
l inskih voda. 

"Pomanjkanje dostopa do vode - za pit
je, higieno in varno prehrano - spravlja 
več kot milijardo pripadnikov človeštva 
v hudo stisko", je v sporočilu za medije 
zapisal generalni sekretar Združen ih na
rodov Kofi Anan. 

"Voda bo verjetno postala čedalje več
ji vir napetosti in ostre konkurence med 
narodi, če se bodo sedanja gibanja nada
ljevala, lahko pa tudi pobudnik sodelo
vanja. Mednarodno leto celinskih voda 
ima lahko ključno vlogo pri spodbujanju 
potrebnega ukrepanja ne samo vlad, am
pak tudi civilne družbe, gospodarstva in 
posameznikov po vsem svetu." 

1,2 milijarde ljudi je brez dostopa do 
varne pitne vode in 2,4 milijarde ljudi, 
k i živijo v neustreznih sanitarno zdravs
tvenih razmerah. Več kot 3 milijone lju
di vsak dan umre zaradi bolezni, k i j ih 
povzroča onesnažena voda. 

V 20. stoletju je poraba vode narašča
la dvakrat hitreje kot prebivalstvo. Zara
di čezmernega izkoriščanja podzemnih 
voda njihov nivo pada in zaradi tega 
nekatere reke, kot sta npr. Kolorado v 
Z d r u ž e n i h državah in Rumena reka na 
Kitajskem, pogosto presahnejo, preden 
dosežejo morje. 

Tud i letošnji teden gozdov (zadnji 
teden maja) ima smiselno povezavo z 
mednarodnim letom voda, saj bo pote
kal pod naslovom Gozd in voda. Slove
nija je bogato porastla z gozdom, ravno 
tako ima sorazmerno veliko površinskih 
voda. Glede na zaskrbljujoče pomanjka
nje pitne vode v svetu pri nas razmere 
še niso tako krit ične. Se pa tudi pri nas 
občasno že srečujemo s pomanjkanjem 
pitne vode, ko nastopijo daljša sušna ob

dobja ali ko pride do lokalnih onesna
ženj vodnih virov. 

Kljub obilici vode pa je tudi pri nas 
vse manj virov pitne vode, k i so p r i 
merni kot črpališča. Veliko potokov in 
podtalnic je onesnaženih bodisi zaradi 
vplivov kmetijstva, industrijskih ali ko
munalnih odplak. V splošnem ekološka 
zavest v Sloveniji še ni na zavidljivi rav
ni , saj vedno znova in znova prihaja do 
onesnaženj vodotokov in podtalnice. 

Gozd ima za čistost voda pomembno 
vlogo, saj deluje kot zelo učinkovit filter, 
blažilnik, pretvornik ter zbiralnik za vo
do, hranila ter škodljive snovi. 

Slovenija predstavlja zaradi vodnega 
bogastva in pestrosti vodnega režima v 
relativno majhnem prostoru hidrološko 
posebnost v Evropi. V bohinjskih gorah 
pade največja količina padavin v Alpah 
(čez 5000 m m letno), v porečju Mure 
pa doseže komaj 800 m m / leto. Obilne 
in intenzivne padavine pospešujejo ero
zijske procese na pobočjih, k i so zaradi 
razgibane in pestre kameninske sestave 
že tako izredno labilna.Edina naravna 

blažilca teh ekstremov sta : 

- kraška podlaga, k i uspe s sistemov 
podzemnega pretakanja in akumulira-
nja vode zadržati tudi do 80 odstotkov 
visokovodnih konic. 

- gozdna in negozdna vegetacija kot 
zadrževalca odtoka vode. 

Gozd s svojimi gostimi krošnjami, list
n im opadom ter globokimi koreninski
m i sistemi odloči lno vpliva na vodo, tla 
ter snovne tokove v povodjih. V gozdu 
se s transpiracijo zmanjšajo količine vo
de, k i dosežejo mat ično podlago, večja 
je kapaciteta tal za zadrževanje vode in 
manjša hitrost površinskega odtoka ter 
erozija tal. 

V bodoče bo potrebno med drugim 
posvečati tudi večjo pozornost uporabi 
prijaznejših tehnologij in uporabi oko
lju prijaznih (razgradljivih) materialov, 
predvsem olj. Vedeti moramo, da vsa ol
ja za mazanje verig pri motornih žagah 
ostanejo v gozdu in lahko si samo pred
stavljamo, kolikšno nevarnost predstav
ljajo za čistost vode. Da o tesnjenju olj
nih čepov pri spravilnih sredstvih sploh 
ne govorimo. 

Zato tudi s tega mesta velja apel izva
jalcem del v gozdovih (lastniki pa tudi 
ostali), naj, če je le mogoče, uporabljajo 
razgradljiva olja in naj preverijo, ali olj
ni čepi tesnijo. Menjava olj pa se seveda 
izvaja samo v zato ustreznih prostorih z 
oljnimi lovilci . 

Andrej Andoljšek 

Glasbena šola Grosuplje 
ĵjjjl̂ S) Dislocirana enota Dobrepolje 

Razpisuje vpis dijakov za šolsko leto 2003/2004, ki bo 
24« maja in ponovitev 31» maja, 

obakrat od 10* do 13. ure. 

Preizkus sposobnosti bo v prostorih glasbene šole v Jakličevem domu. 
V šo lskem letu 2003/2004 bo vpis zelo omejen zaradi prevelikega šte

vila dijakov. Sprejeli bomo samo izrazite talente. Prednost pri vpisu 
imajo trobila in klarinet. 

Ravnatelj: Franc Korbar, prof. 
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Velikonočni jerbas nekoč in 
danes 

Turistično društvo Dobrepolje je v okviru svojega letnega 
programa izpeljalo svojo prvo akcijo v letošnjem letu. 
18. aprila so člani društva v sejni sobi občine pripravili 

razstavo "Velikonočni jerbas nekoč in danes" 

Društvo pripravlja velikonoč
ne razstave in delavnice že 
vrsto let. Bogastvo velikonoč
nih običajev pa j im nudi šte
vilne možnos t i , da je vsako 
leto zasnova razstave nekoli
ko drugačna. 

P r ip ravo v e l i k o n o č n e g a 
jerbasa si je Turist ično d ruš 
tvo izbralo za osrednjo temo 
letošnje razstave. Zan imiva 
je bila primerjava med veliko
nočn im jerbasom nekoč in ve
l ikonočno košaro danes. Obi
skovalci so si lahko ogledali 
vrsto starih jerbasov, pokr i 
t ih s starimi, ročno izdelani
m i prti, k i so j ih za razstavo 
odstopile nekatere Dobre-

poljke i n S t r u ž a n k e . Eden 
od jerbasov je bi l napolnjen 
s potico, štruklji in drugimi 
jedrni, k i so j ih ljudje nosili k 
v e l i k o n o č n e m u blagoslovu. 
Razstava je hotela prikazati, 
da so obredi in vsebina os
tali enaki, spremenili pa so 
se nekateri zunanj i z n a k i . 
Starodavne jerbase, k i so j ih 
nekoč ženske na svitkih no
sile na glavah, so zamenjale 
košare, prt ički in razni drugi 
velikončni simboli pa so dobi
l i modernejšo obliko. Tako je 
bilo ob bogatem izročilu pre
teklosti m o ž n o o b č u d o v a t i 
bogato domišljijo današnj ih 
ustvarjalk. 

Za dopolnitev razstave je 
bilo v sliki in besedi prikaza
no izdelovanje velikonočnega 
žegna, kakor so butare nekoč 
imenovali Dobrepoljci. 

Ob otvoritvi je T D Dobre
polje pr ipravi lo tud i krajši 
kulturni program, v katerem 
so nastopili Zagoriški fantje z 
ljudskimi pesmimi in Ančka 
Lazar, k i je povedala nekaj o 
ljudskih običajih v postnem 
času, pripoved pa je popestri
la še s šaljivo storijo. 

In v čem je smisel takih in 
podobnih razstav? Danes, ko 

so pravo vsebino praznikov 
marsikje prekrili nevednost, 
površnost , tehnologija in po
trošništvo, je še bolj pomem
bno, da d o ž i v i m o nj ihovo 
vsebino, zd ruženo s pozna
vanjem običajev naših pred
nikov. Nenazadnje so take 
razstave ob ohranjanju ljud
skega izročila tudi izraz spo
štovanja do krščanske tradici
je in naših prednikov, hkrati 
pa prispevajo svoj delež k ce
lovitemu kulturnemu dogaja
nju v občini. 

M. Steklasa 

" V E L I K O N O Č N I J E R B A S N E K O Č IN D A N E S " 

Razstavo so si ogledali 
učenci šole Riharda 

Jakopiča iz Ljubljane 
Za razstavo "Velikonočni jerbas nekoč in danes", ki jo je 
pripravilo Turistično društvo Dobrepolje, so izvedli tudi 
učiteljice in učenci na OŠ Riharda Jakopiča iz Ljubljane. 

Dobrepolje jim ni bilo povsem neznano, saj s že pred tem 
sodelovali z vrtcem Ringaraja. Ker imajo na tamkajšnji 
šoli velik posluh za ohranjanje ljudskega izročila in ker 
pripravljajo vrsto projektov o tej temi, so se odločili, da 

obiščejo tudi razstavo v Dobrepolju. 

Gostujočim so učiteljice želele pripraviti kar najlepši sprejem 
in predstavitev kraja, zato so j ih najprej odpeljale v dvorano 
Jakličevega doma, kjer je ena od učenk predstavila našo obči
no in svoj kraj, nato pa so nastopili učenci iz podružnične šole 
Ponikve s spletom starih ponikovskih plesov, s katerimi so se 
nedavno uvrstili na m e d o b m o č n o revijo otroških folklornih 
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skupin. Tišina v dvorani in pazljivo spremljanje nastopa, sta 
bila najlepši dokaz, da je program pritegnil zanimanje gostu
jočih. 

Sledil je ogled razstave "Velikonočni jerbas nekoč in danes" 
v sejni sobi občine. Marija Žnidarš ič je z nazorno predsta
vitvijo približala otrokom vel ikonočne običaje, razstavljene 
izdelke in njihov simbolni pomen. Razstavo so si ljubljanski 
učenci ogledali skupaj z dobrepoljskimi učenci drugega raz
reda osemletke in devetletke. T i so j ih po končanem ogledu 
povabili v šolo, kjer so si po pogostitvi izmenjali darilca in na
vezali prijateljske stike. 

Po odzivih sodeč, je bil obisk učencev iz Ljubljane svojevrst
no doživetje, tako zanje kot tudi za učence dobrepoljske šole. 

M. Steklasa 

NAŠ KRAJ 

ŽIVIH V DOBREP0UU,V VASI GESLA. CESTA JE 

ENA VEGJH VASI V DOBREPOLJU. IME JE 

DOBILA PO RIKI CESTI, KI JE POTEKALA ŽE 

V DAVNIH ČASIH MHO VASI V BLIŽINI JE 

TUDI ,i STARA LUŽA". V NJEJ ŽIVIJO RIBE, KI 

JIH POSEBNO OTROCI RADI LOVIJO. OTROCI SE 

NAJRAJE ZBIRAMO PRI VAŠKEH DOMU TAM JE 

POSTAVLJEN KOŠ KJER IGRAHO KOŠARKO. 

NEKATERI I6RAJ0 TUPI HOKEJ. V OKOLICI VASI JE 

I/EL1K0 NJIV IN TRAVNIKOV NA NJIH JE ŽX VEHO 

TRAKTORJEM KjpBPRUJEJO ZEMLJO. SAJ SE JEŽE 

PRIČELA POMLAD. V BLIŽIN/JE TUPI 60ZD, KAMOR HODtK 

3B NEDELJAH NA SPREHOD JN NABIRAMO SđMHSKE 
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(MIČE. DOBREPOUE ŠTEJE 13 VASI, CP LETA 

M IMAMO SVOJO OBČINO. NAŠ ŽUPAN X 

G. ANTON JAKOPIČ. DOBREPOUE JE LEPA POLINA. 

Z VSEH STRANI X OBDAJAJO HRBI. NAJVIŠJI HRIB 

JE GRMADA. P0LE6 K I PA SO SE KAMEN VRH; 

5TARI GRAD IN JAVHE. SREDIŠČE DOBREPOUA JE VPETI. 

TU SO VSE POMEflBME USTANOVE^ KOT SO ŠOLA; 

VRTEL, OBČJNA,POŠTA;BANKA, ZDRAVSTVENI DCTI; TR60V/NA 

GOSTILNE,CVETLIČARNA,CERKEV, JAKLIČEV \)On}ŽUP~ 

HUe. V DOBREPOLJU IMAMO TOVARNO ISKROIN 

STOLARNO, Ki mOSUUJFJA VRIKO LIH 

V DOBREPOLJLJ SE JE RODILO TUOI VELIKO POMEMBNIH 

LJUDI. PISATELJ PRAN JAKLIČ POHJEfl SE IMENUJE 

TUDI JAKLIČEV DOM. V ZA60RJCI PA STA SE RODILA 

m FRNsICE KRALJ IN SUKAR TONE KRALJ. 

NJEGOVE SLIKE IMATTO RA79AVWET£ V AVLI NAŠE 

ŠOLE. ZELO JE POZNAN NA PRUSKEM, KER JE 

POSLIKAL VELIKO CERKVA. V PODPKl JL ZNANA 

KRAŠKA JAHA.V NJEJ ŽMJO ČLOVEŠKE RIBICE. 

JAMO RADI OBIŠČEJO DOMAPNI IN OB/SKOVALG OD 

DRUGOD 

VESELA SLT1, DA ŽIVIM V TAKO LEPEJ1 KRAJU. 
EVA DROBNJČ 

U DEVETLETKE 

Prireditve in razstave 



POGOVOR Z MARKOM AHAĆEVĆIĆEM 

Mladim želimo nuditi 
alternativne možnosti 

Marko Ahačevčič iz Podpečije med mladimi v Dobrepolju eden aktivnejših. Je 
član dramske skupine Scena, že nekaj časa pa odgovorna oseba za mladinsko 
društvo Sion. To je bil glavni razlog, da sem ga povabila na pogovor. Vendar 

ni edini. Pritegnila me je njegova odprtost, prijaznost, razgledanost. Tudi neke 
vrste drugačnost, ki se kaže v izrazito pozitivnem odnosu do sveta, do vseh in 
vsakogar in v njegovem neposrednem in simpatičnem načinu komuniciranja. 

Marko, morda bi za začetek osvežila 
spomin na začetek in ustanovitev mla
dinskega društva SION. 

Pred letom 1998 smo mladi, k i smo se 
takrat več družili med seboj, začeli raz
mišljati o možnosti, da bi dobili prostore, 
kjer bi se zbirali in organizirali različne 
dejavnosti. Enake težnje je izražala že ge
neracija pred mano. Želje so se vedno 
bolj krepile in nas povezovale in obrat
no. Bolj ko smo delovali povezovalno, 
bolj smo čutili veselje in hotenje po ne
kem bolj organiziranem delovanju in pro
storih, k i bi nam dejavnosti omogočili . 
Tako je leta 1998 prišlo tudi do formalne 
ustanovitve Mladinskega društva Dobre-
polje. Kot mladinski center SION nastopa
mo zaradi teženj po ustanavljanju takih 
centrov po celi Sloveniji in zaradi boljše 
razpoznavnosti. Med mladimi pa je znan 
tudi izraz Mc ' Sion ali pa kar klub. Kot je 
znano, smo s skupnimi močmi in ob po
moči vse župnije zgradili nove prostore, 
za katere je bilo mišljeno, da jih bodo upo
rabljali tudi drugi. Pri vsem smo imeli ve
liko podporo gospoda župnika. 

Ali so aktivnosti takoj zaživele? 

Začetne dejavnosti so se odvijale precej 
spontano. Ko smo se domenili za kakšno 
akcijo, smo se med sabo obvestili in se 
na hitro organizirali. Največkrat je šlo za 
čistilne akcije ali kakšne manjše delovne 
akcije. Nato pa je razmeroma hitro prišlo 
do zatišja. Vzrok je bil v tem, ker mladi
na, k i je za nami zaključila osnovno šolo, 
ni bila tako povezana, kot smo bil i mi . 
N i bilo skupine, ki bi skupaj držala. Tako 
je prišlo do skoraj štiriletnega premora, 
ko je zbiranje in delovanje v mladinskem 
klubu precej zamrlo. V letu 2001 so se de
javnosti na novo začele. Oblikovala seje 
nova skupina aktivnih in tudi upravni od

bor se je na novo imenoval. 

Ali si bil ti pobudnik? 

Bil sem res zraven, vendar ni šlo za po
budo enega, ampak za pobudo skupine. 
Pomembno je, da cela skupina začuti po
trebo po neki stvari. In tako je bilo tudi 
v našem primeru. Moja vloga je bila le v 
tem, da sem zaznal, da je prišlo do stop
nje, ko se je spet dalo nekaj narediti in 
da tudi sam lahko dam svoj doprinos k 
temu. 

In kolikša je ta skupina? 

Okrog deset nas je, od teh je šest članov 
upravnega odbora. 

Kako si zadovoljen z obiskom v klu
bu? Včasih je slišati, da ni zelo velikega 
zanimanja. Ali je to res? 

Odzivnost je potrebno razumeti v šir
šem kontekstu. Množičnost danes ni več 
aktualna, ampak se uveljavlja drugačen 
način razmišljanja. Poudarek je na indi
vidualnosti in poudarjanju, izražanju raz
ličnosti. Veliko bolj je v ospredju oseben 
odnos in ne toliko množičnost. Vsak člo

vek je individuum zase, vendar se v vsej 
raznolikosti in samosvojosti lahko najde
jo posamezniki, ki ob določeni stvari za
čutijo in izkoristijo možnosti delovanja. 
Če je takih posameznikov več, se lahko 
oblikuje neka bolj dejavna skupina. Poleg 
tega je v nekem obdobju življenja pove
zovanj manj, mladi želijo uveljavljati raz
lične interese. Ko to obdobje mine, pride 
tudi do večje prilagodljivosti in teženj po 
združevanju. Značilno za današnji čas je 
tudi to, da so mladi zelo obremenjeni s 
šolanjem in različnimi dejavnostmi ali 
pa se specializirajo za določeno področ
je. Ob upoštevanju vsega naštetega sem 
glede obiska v klubu zadovoljen in opti
mističen. 

Ponudba dejavnosti v klubu je zares 
bogata in raznovrstna. Kaj vas je vodi
lo pri izbiri? 

Če se omejim na zadnje obdobje, naj 
najprej omenim, da je bil naše vodilo, da 
se ponudi mladim alternativne, dodatne 
možnosti pri izobraževanju in pri preživ
ljanju prostega časa. V okviru tega smo v 
začetku zbirali in premlevali ideje, ki bi 
jih bilo možno uresničiti. Z anketo smo 
poskušali ugotoviti, za kaj velja največje 
zanimanje. Na osnovi možnosti in intere
sov mladih smo grupirali dejavnosti na iz
lete, tečaje, turnirje itd. Pri tem se nismo 
omejili le na domače okolje, ampak tudi 
izven društva in izven doline, npr. izleti, 
pohodi, taborjenja, mednarodni projekti 
itd. Pomembno je tudi to, da je vsaka na
ša dejavnost načrtovana in temeljito pri
pravljena. Ko je objavljena, pomeni, da je 
v vseh pogledih dodelana. 

In kakšen je bil odziv na posamezne 
dejavnosti? 

Rekel bi, da zanimanje in udeležba ni
hata. Za nekatere stvari je več zanima
nja. Zavedamo se, da je to dolgotrajen 
proces. Kot vsaka stvar mora tudi to 
dozoreti. Pričakujemo, da se bodo stvari 
spremenile šele v nekaj letih. 

Kaj poleg organiziranih dejavnosti še 
lahko počnejo mladi v klubu? 

Izbor možnosti je velik. Na voljo ima
mo bilijard, ročni nogomet, pikado, na
mizni tenis itd. Če kdo nima doma raču
nalnika, ga lahko koristi v klubu. Prostor 
je odprt ob koncu tedna v večernem ča
su. Imamo notranja pravila, ki vključuje
jo prepoved alkohola in kajenja. Odkar 
ima SION od oktobra lani svojo internet-
no stran, se tudi hitreje izmenjujejo in-
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formacije in se hitreje obvešča. Naj še po
vem, da ima tam tudi vsak možnost tudi 
anonimno povedati svoje mnenje. 

Kakšna pa je starost mladih, ki obi
skujejo klub? 

Ciljna skupina je od prvega letnika sred
nje šole dalje. Sicer pa je precej odvisno 
od aktivnosti. 

Organizirate tudi mladinske plese, 
kar je dokaj zahtevna organizacija. Kak
šno je zanimanje zanje. Ali prihaja tudi 
do kakšnih neredov? 

Za klub smo nabavili računalnik, oja
čevalec in zvočnike z namenom, da se 
bo to uporabljalo za izobraževanje. Oja
čevalec in zvočnike naj bi predvsem upo
rabljali za vaje glasbenih skupine, k i bi 
se formirale. Drugi namen te nabave pa 
je bil za organizacijo plesov. Mladinske 
plese načeloma prirejamo vsak mesec, ra
zen v postnem času. Nanje so vabljeni vsi 
mladi, tudi izven Dobrepolja, pogoj je le 
upoštevanje pravil, ki veljajo v klubu. Za 
red še dodatno poskrbimo s pomočjo var
nostnikov. Obiskovalci se morajo držati 
pravil znotraj centra. Sicer pa, če opazi
mo kakšno nepravilnost ali pomanjklji
vost pri organizaciji, jo poskušamo čim 
prej odpraviti. 

Ustanovitev mladinskega d r u š t v a 
SION je bilo med občani z navdušenjem 
sprejeto. So ljudje še vedno tako zado
voljni ali slišite tudi kakšno kritiko? 

Prepričan sem, da so ljudje še vedno za
dovoljni. Prav pa je, da se oglasijo, če opa
zijo kakšno nepravilnost. M i pa moramo 
biti dovolj zreli in odgovorni, da dobro
namerno kritiko sprejmemo, če se izkaže 
kot upravičena, in morebitne nepravilno
sti odpravimo. Za mladinsko druš tvo je 
bistveno sodelovanje s celotnim okoljem; 
lastnikom prostorov, starši, Cerkvijo in 
šolo. V večini primerov je nerazumevanje 
stvari zaradi neosveščenosti in drugačne
ga razlaganja. 

In kako dobro je to sodelovanje? 

Misl im, da je dobro. Pa ne le na tej rav
ni, tudi celotna dolina teži k čim boljšim 
medsebojnim odnosom. 

Ali pripravljate v društvu še kaj no
vega? 

Pripravljamo ustanovitev skavtov. S 
skavti iz Ribnice in Grosuplja smo že 
vzpostavili dialog. Jeseni ali v začetku 
naslednjega leta se načr tu je , da bodo 
skavti začeli živeti tudi pri nas. Vse je pa 

odvisno tudi od interesa staršev, mladih, 
otrok. Prizadevamo pa si, da bi nekatere 
naše aktivnosti postale stalnica v našem 
delovanju, naprimer pohodi v gore, leto
vanja, zimovanja itd. 

Verjetno rabite za delovanje določena 
sredstva. Kje jih dobite? 

Sami se res ne moremo financirati. O d 
decembra lansko leto pa poteka tudi ak
cija zbiranja sredstev za naše aktivnosti 
oziroma predvsem za opremo. Pomaga 
nam občina in donatorji iz Dobrepolja. 
Nekateri podjetniki in posamezniki so 
nas letos že podprli. Nadejamo pa se, da 
bomo zbrali še ostala sredstva. 

Kako pa se sam počutiš v društvu? 

Osebno se odl ično počut im. M i s l i m , 
da je to bistvenega pomena. Zadovoljen 
sem, da sem del skupine, k i ima širše po
glede in je odprta do drugih. Pomembno 
je tudi, da društvo sestavlja zdravo jedro, 
ki ima dovolj pozitivne energije in svežih 
idej, da z njimi privabi tudi širši krog mla
dih. Med nami vlada odkritost, všeč mi 
je, da vsakdo lahko izrazi kakršno koli 
mnenje. 

S katerimi se bolje razumeš, z mlajši
mi ali starejšimi od sebe? 

Mis l im , da se z vsemi dobro razumem. 
Tudi z mlajšimi se je zanimivo pogovar
jati. Tudi oni imajo ideje, katere želijo 
uresničiti , in jih verjetno tudi bodo. V 
tem se mladi ne razlikujemo. Verjamem, 
da se vsaka aktivnost mladega človeka 
obrestuje in da se bo njegova zmožnost 
skupinskega dela močno kazala pri izo
braževanju ter kasneje pri zaposlitvi. Ak
tivnost mladih je le začetek razvoja svoje 
lastne osebnosti. Razumem, daje vsem v 
interesu, da bi vzgojili mlad potencial, ki 
bi bil pripravljen na dialog in ki bi imel 
poudarek na konstruktivnosti, na graje
nju, zagnanosti ter z vsajenim občutkom 
odgovornosti do tega, za kar se bodo us
posobili. 

Bistveno pa je, da smo enakovredni in 
da vlada med nami sproščeno vzdušje. 

Kako pa na splošno razmišljaš o da
našnji mladini? 

Mladina je odraz družbe in mladi se 
odzivajo tako, kakršna je družba. Vsak 
človek je individualist, hoče biti samosto
jen, samosvoj in to svojo samosvojost iš
če na različne načine. Vsakega mladega 
človeka je potrebno sprejemati takšnega, 
kakršen je. 

Kolikšen pomen pripisuješ raznim 
vplivom in kaj misliš o vzorcih obna
šanja? 

Res je, da so mladi odprti in dojemljivi 
za različne vplive in vzorce obnašanja. 
Ker so odprti, kritični in samozavestni, 
to tudi pokažejo. Kljub idolom in tistega, 
česar se oprimejo, pa razmišljajo širše in 
so odprti in dojemljivi tudi za drugačne, 
alternativne možnosti . 

Zaključuješ študij ekonomije. Si se 
prav odločil? Kaj te poleg študija še po
sebno zanima? 

Z izbiro študija sem zelo zadovoljen. 
Ekonomija je posebno v višjih letnikih 
zelo pritegnila. Ukvarjam se tudi s špor
tom. Igram v medobčinski odbojkarski 
ligi, zelo rad igram košarko, plavam, smu
čam in še kaj. Tudi kakšno dobro knjigo 
preberem, vendar pa sem veselje do bra
nja odkri l šele v zadnjih letih. Zanimajo 
me tudi razmišljanja pri iskanju resnice. 

In kje ima pri vseh teh dejavnostih me
sto dramska skupina Scena? 

Kdaj si odkril svoj igralski talent? 

Prvič sem nastopil na valeti ob zaključ
ku osnovne šole. Potem pa, ko sem se 
družil s prijatelji, je prišlo samo od sebe. 
Povabili so me, če bi želel igrati in takrat 
se mi je to zdela velika čast. Sicer je pa v 
skupini že takrat bila večina prijateljev, ki 
smo se dobro razumeli. Dramska skupi
na nas je le še bolj povezala. O kakšnem 
igralskem talentu ne bi govoril. Verjetno 
se vsak bolje potrudi takrat, ko se dobro 
počuti, ko je sproščen. Igranje ni nič dru
gega, kot biti pristen na odru. Neznansko 
pa tudi uživam, ko sem kot gledalec ude
ležen kakšne predstave. 

Praviš, da te zanimajo razmišljanja 
pri iskanju resnice. Ali si že oblikoval 
kakšno življenjsko filozofijo? Kakšno 
vodilo imaš v življenju? 

Želim spoznati, kaj je dobro in kaj sla
bo in se odločiti za dobro. Pri tem mi po
magajo tako starši kot prijatelji kot vsak 
človek, katerega srečam. To je bistveno, 
da kjer koli živiš, iz svojega okolja poteg
neš za svoje iskanje največ, kar je možno. 
Potrebno se je naučiti poslušati. 

Kaj je zate največja vrednota? 

Najbolj me navdušuje, ko kdo prosto
voljno naredi nekaj dobrega, kar mu ni 
potrebno narediti. Verjetno pa najbolj ce
n im odkritost in resnico. 

Imam občutek, da si vesele narave in 
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da na vse gledaš s pozitivne plati . A l i je 
kaj, kar te spravi v slabo voljo? Kaj te 
razjezi v krogu vrstnikov, v ožjem a l i 
š i ršem okolju? 

Gotovo so trenutki v katerih sem manj 
razpoložen. Vzroke pa ne bi mogel dati 
po grupah. V vseh primerih je slaba volja 
po nepotrebnem izgubljanje dragocene 
energije. Pomembno mi je, da se o mogo
čih neskladjih čim prej pogovorim in da 

K a k o se je začelo? 
Začelo seje pred nekaj leti, ko je nekaj 

mladih Dobrepoljcev dalo skavtsko ob
ljubo pri stegu (skavtska enota) Ljublja
na 4. Oči tno smo bil i takrat Dobrepolj-
ci vse preveč zaljubljeni v svoje lastno 
samotarsko življenje pred televizijo, saj 
nismo opazil i d r u ž a b n e g a skavtskega 
duha nerazdružlj ivo povezanega z na
ravo, k i seje širil od novopečenih skav
tov. Ker jih takrat nismo opazili in so 
bili sami še premladi, da bi lahko brez 
pomoč i aktivno živeli skavtsko življe
nje, so počakali , da postanejo malo sta
rejši, zbrali sodelavce in letos oktobra se 
je začelo. Nihče ni vedel, kaj so skavti, 
kaj moramo storiti, kako naj se stvari 
lotimo ... Vse kar smo o skavtih vedeli, 
je bilo to, da imajo o ranžne srajce in se-
veda(!) rutke. In ker se stvari n ihče ni 
znal lotiti, je začetno navdušenje, kot je 
pri mladini običajno, kmalu splahnelo. 
Tokrat pa smo menda presenetili sami 
sebe. Poizvedovali smo in poizvedovali 
in kmalu ugotovili, da skavti ne nosijo 
samo simpatičnih rutk, ampak so poleg 
tega prav vsi od kraja "fejst ljudje", saj 
so nam z veseljem obljubili pomoč.(Nav-
dušenje se je med tem zopet vrnilo.) M i 
lostno so nas najprej sprejeli Ribničani , 
kjer smo se naučili naslednje: pri skavtih 
gre zares! Pri njih smo n a m r e č pozimi 
opravljali čisto "zaresen" skavtski izpit, 
za katerega smo se naučili celo kopico 
vozlov, Morsejevo abecedo in še polno 

se skupaj najde ustrezna rešitev. Včasih 
so tudi pričakovanja glede kakšnih stva
ri višja, kot se kasneje izkaže, vendar pa 
je še vedno pomembno, da kasneje delu
jejo spodbujevalno. Humor je najučinko
vitejše sredstvo za preganjanje temnejših 
oblakov. 

Hvala za pogovor! 

Pripravila: M. Steklasa 

prak t ičn ih stvari. 
Velikonočni ponedeljek pa je bil za nas 

zelo velik dan. Takrat smo n a m r e č dali 
skavtsko obljubo in postali skavti. Goto
vo vas bo najbolj razveselila novica, da 
smo pri tem dobili tudi svojo rutko. Vas 
zanima kakšna je? Če se junija ozrete po 
naši Dobrepoljski dolini, kaj vidite? V i d i 
te zelene travnike in gozdove, rjavo zem
ljo in rumena žitna polja. In prav taka je 
naša rutka. Ogledate si jo lahko tudi na 
spletni strani Mladinskega druš tva Do-
brepolje (http://users.volja.net/mdsion/ 
aktivnosti.htm ), sicer pa si nas lahko 
na lastne oči ogledate z rutkami vred in 
se nam pridružite, kakor hitro boste za
čutili, da je nevzdržna že sama misel na 
to, da bi morali celo življenje prebiti z 
gospodično televizijo in vrčkom piva ali 
škatlo piškotov. 

Skavti? Kdo so to? 
"So to mogoče tisti z rutkami in v ro

ža srajcah?" 
"Ne, ne. To niso tisti. To so tisti z rut

kami in v o ranžn ih srajcah!" 
O r a n ž n a srajca, rutka in modre hlače 

ali krilo, so samo naša uniforma, k i seji 
reče kroj. Oranžna srajca je razpoznavni 
znak slovenskih skavtov, rutka je razpoz
navni znak posamezne skavtske skupine 
oziroma stega, hlače pa je tudi treba ime
ti, saj ne moreš brez njih hoditi po svetu, 
čeprav si skavt, a ne? 

Bit i skavt pa pomeni še marsikaj dru
gega in pomembnejšega kot biti v kro

ju. 
Skavte je ustanovil Anglež Baden - Po-

wel, k i ga skavti na kratko imenujemo 
"Bi - P i " . Rodi l se je leta 1857. Po kon
čani osnovni in srednji šoli je vstopil v 
vojsko, kjer je bil oglednik, čemur se po 
angeško reče scout. Aha , od tod torej 
skavtom njihovo ime! Napisal je knjigo 
Pomožna knjiga za ogledniško službo, 
k i je pa niso brali samo bodoči ogledni
k i , ampak kar vsi mladi po vrsti, kot je 
s presenečenjem ugotovil Bi - P i in ob 
tem se mu je porodila ideja o skavtstvu, 
ki jo je nato preizkusil na taboru z nekaj 
fanti leta 1907. Takoj nato seje skavtsko 
gibanje začelo zelo hitro širiti po vsem 
svetu. 

Skavt ni skavt samo takrat, ko je v kro
ju ali ko se z drugimi skavti podi nekje 
po gozdu ali pobira smeti, ko imajo či
stilno akcijo. Skavtstvo pomeni način 
življenja. 

Kakšen je ta način življenja? 
Še najbolje ga označujejo tri glavne 

skavtske kreposti: odkritosrčnost, požr
tvovalnost, čistost. Prizadevamo si žive
ti odgovorno do sebe, do Boga in narave 
ter do bližnjih in s tem oblikovati našo 
Slovenijo tako, da jo bomo imeli lahko 
radi vsi Slovenci in se bomo v njej dobro 
počuti l i . Tega si seveda želimo vsi in ne 
samo skavti. 

V čem je torej razlika? 
Razl ika je v tem, da ni dovolj, da si 

s t rašno želiš, da bi se vsi v Sloveniji do
bro počuti l i , in naprej gledaš televizijo 
in nit i ne opaziš, da tvojo mamo boli 
glava, da se bi tvoja sestrica rada igra
la s teboj Človek ne jezi se in da bi ti 
tvoj najboljši prijatelj rad povedal, da 
je naredil "šoferski" izpit, pa nikakor ne 
more "trofniti", da bi te poklical med 
EPP-jem. 

Kdo bi si misl i l , da tudi moja mama 
živi v Sloveniji, a ne?! 

Podobno kot do naše mame se obnaša
mo tudi do narave in drugih stvari. 

Skavti smo iz istega testa, kot ostali 
smrtniki , zato delamo iste napake. Ra
di bi nekaj spremenili. En sam človek 
zelo težko kaj naredi, celo sebe je težko 
spremeniti, če te pri tem nihče ne podpi
ra. Zato si pa nadenemo oranžne srajce 
in problem je rešen! Saj veste: v slogi je 
moč! 

Pozdravl jamo vas vsi dobrepoljski 
skavti: 

BP! (To je skavtski pozdrav!) 
Vilma Šuštar 

Skavti tudi pri nas!!! 
Gotovo ste že dolgo in težko pričakovali nekoga, ki bi poleg dovolj bujne 

domišljije, kije potrebna za idejo, da bi tudi v naši prelepi Dobrepoljski dolini 
delovali skavti, imel tudi dovolj poguma, da se stvari zares loti in jo izpelje. 
Dragi Dobrepoljci! Konec je vaših skrbi, konec ponavljajočih razočaranj ob 

neizpolnjenih željah in drugih manj prijetnih pojavov, kajti izsledili smo kar 10 
takšnih ljudi! 

http://users.volja.net/mdsion/
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Zbiranje sredstev za opremo, potreb
no pr i izvajanju projektov Mladinske
ga d ruš tva Dobrepolje in za uresniči tev 
dolgoročnega plana se je začela v začet
k u decembra. Za omogoč i t ev izvedbe 
z a č r t a n i h smernic smo se o b r n i l i na 
120 gospodarskih d r u ž b ali samostoj
n ih podjetnikov. D o sedaj smo skupaj 
zb ra l i za 201.000,00 SIT d o n i r a n i h 
sredstev, katera so nepogrešljivo pripo
mogla k realizaciji plana, k i je predstav
ljen v nadaljevanju. 

O b r a č a m o pa se tudi na posamezni
ke, k i razmišljate širše, k i se zavedate 
p o m e m b n o s t i k o r i s t n o p r e ž i v e t e g a 
prostega časa ter želite izrazit i podpo
ro zastavljenim ciljem. V pr ikazanem 
znesku je podpora tudi fizičnih oseb, 
k i je lahko za zgled in spodbudo vsem, 
k i hočete postavljati temelje mlad im. 

K razvoju podmladka se lahko v p l i 
va z vzgojo doma, v šoli, p r i verouku, 
na u l ic i . Nepogrešl j ivo pa je d ružen je 
s sovrstniki pri špo r tu , kul tur i , nefor
malnemu izobraževanju ter nenazad
nje pri projektih, kjer lahko vsak po
kaže svoje sposobnosti. Pomembno n i 
le kazati svoje sposobnosti, ampak j i h 
tudi razvijati - razvijati v pozi t ivni na
ravnanosti. 

Verjamemo, da se vsaka akt ivnost 
mladega č loveka obrestuje i n da se 
bo njegova zmožnos t skupinskega de
la m o č n o kazala pri i zobraževanju ter 
kasneje pr i zaposlitvi. Akt ivnos t mla
d i h je le začetek razvoja svoje lastne 
osebnosti. 

Že l imo, da bi naše delovanje bilo kar 
se da transaprentno, zato bomo v na
slednjih nekaj vrsticah osvetlili smerni
ce razvoja ter prikazali naše dejavnosti 
ter načr te . 

N a š e poslanstvo je zagotoviti mla
d i m alternativne, dodatne m o ž n o s t i 

pr i i zobraževanju in pr i izkor iščanju 
prostega časa. Naš namen je č im bolj 
kvalitetno izvajati organizirane dejav
nosti in j ih narediti tudi cenovno pr i 
vlačne. 

V preteklem obdobju obstoja d ruš tva 
smo organizirali različne tečaje, turnir
je, izlete in oblikovali prireditve, kot so 
plesi in prireditve izobraževa lne nara
ve, k i so pripomogle k raznolikemu in 
bolj pestremu programu. 

V letu 2001 smo začr ta l i smernice 
razvoja Mladinskega d r u š t v a Dobre
polje, okrepila se je zavest mladih po 
d r u ž e n j u i n prevzemanju odgovor
nos t i . M l a d i najdejo p r i l o ž n o s t i za 
izražanje svojih idej in pojasnjevanje 
svojih mnenj. T rud imo se, da bi b i l i 
prepoznavni tudi izven Dobrepolja. V 
prihodnje si žel imo, da bi postalo d r u š 
tvo informacijski center za mlade, kjer 
bi lahko vsak prispeval svoje ideje, j ih 
predstavil in s pomoč jo vrstnikov tudi 
realiziral . 

V programu so zač r t ana tudi sode
lovanja s tujino, kot so mednarodne 
izmenjave. V ospredju teh izmenjav je 
izobraževanje na jezikovnih področj ih , 
spoznavanje kultur in povezovanje s so
vrs tn ik i v tujini. 

N a razpolago je tudi plesni prostor, 

kjer se običajno enkrat mesečno prire
di t. i . mladinski ples, na katerega pr i 
hajajo tudi mladi od drugod (Ribnica, 
Grosuplje). V Mladinskem d ruš tvu D o 
brepolje je vsakemu obiskovalcu jasno 
zastavljeno stališče, da se v naših pro
storih ne pije in ne toči a lkoholnih p i 
jač ter, da je kajenje prepovedano. 

Za prirejanje takih plesov pa potrebu
jemo opremo, kot je ojačevalec zvoka, 
par zvočn ikov in r ačuna ln ik , k i smo 
si jo do sedaj sposojali. Dodatne (svet
lobne) efekte, ki so primerni na plesu, 
smo v preteklem obdobju že dokupi l i . 
Z a sposojeno opremo pa smo vsako
krat plačevali najemnino. 

Bistvenega pomena je, da se bo opre
ma uporabljala tudi za druge priredi
tve, izobraževanja , k i j ih pripravljajo 
mladi . Potrebno jo je imeti vedno na 
razpolago, kar do sedaj ni bilo mogoče. 
V n a č r t u smo predvideli možnos t , da 
bodo to opremo uporabljali tudi mladi 
talenti, k i bi želeli imeti individualne 
vaje ali vaje za svoje glasbene skupine. 

Uporabnost glasbene opreme v id imo 
tud i na predavanjih, predstavi tvah, 
drugih prireditvah (na prostem). Ra
č u n a l n i k bo uporabljen tud i za do
stop do interneta, za i z o b r a ž e v a n j e 
in druge potrebe mladih. Zavedamo 
se, da doma nimajo vsi na razpolago 
opreme, k i je sedaj skoraj nepogrešlj i
va pr i krepitvi znanj. Informatizacija 
d r u š t e v je n a m r e č nujna za normalno 
delovanje in za sledenje novostim. Za 

Pri loga: Okviren predračun 

Oprema Oznake Namen Cena 
Ojačevalec 2 x 7 0 0 W 8 o m s k i ; Dual ; Za vaje g lasbenih skupin, 

mladi talenti , plesi, 
koncert i , prireditve na 
prostem, predavanja . . . 

80.000,00 SIT 
Par zvočnikov 500W; Super voice 

Za vaje g lasbenih skupin, 
mladi talenti , plesi, 
koncert i , prireditve na 
prostem, predavanja . . . 

120.000,00 SIT 

Računalnik Procesor A M D XP1600, osn. 
Plošča MB 8137C, A M D 
266 ATA 100, 20Gb HD, 256 
D D R A M , m o d e m , moni tor 
15" 

Izobraževanje, dostop 
do interenta, plesi, 
izkoriščanje v šolske 
namene . . . 

160.000,00 SIT 

Blazine 15 blazin 190 cm x 100cm Prenočišča za skupine 
mlad ih . 

75.000,00 SIT 

Miz i , kotne klopi Kot v obl ik i po lkroga Pogovor i , družabne, 
namizne igre. . . 

130.000,00 SIT 

Skupaj: 565.000,00 SIT 



lažji dostop do informacij je v z a č r t a n 
program vkl jučeno nenehno sledenje 
trendom sodobnih medijev. 

Z a gostovanje v p ro s to r i h n a š e g a 
d r u š t v a n a č r t u j e m o nakupit i blazine 
debeline cca 10 cm. P r i čaku j emo , da 
bi tako lahko nudil i prenočišče organi
z i ran im skupinam mladih tabornikov, 
skavtov ali skupinam mladih iz tujine, 
k i bi si izbrali Dobrepolje kot del svoje 
poti . S to možnos t jo bi omogoč i l i nov 
dialog tudi na p o d r o č j u skupinskega 
povezovanja mladih. 

M l a d i so velikokrat izrazi l i potrebo 
po prostoru namenjenemu večji skupi
n i . V prostorih Mladinskega d r u š t v a 
bomo zato uredi l i prostor, k i bo p r i 
meren za pogovore i n za igranje dru
žabn ih iger. Preuredili bomo kotni del 
prostora, ga opremil i z dvema mizama 
in k lopmi za sedenje v polkrogu. 

V čast nam bo, da bomo vse donator-
je po končan i akciji zbiranja sredstev 
lahko poimensko objavili v lokalnem 
časopisu Naš kraj. Ponosni bomo, če 
bomo lahko na željo donatorjev nosili 
njihove logotipe in imena pr i vseh pro
jektih v letu 2003. 

N a š o internetno stran si lahko ogle
date na naslovu http://users.volja.net/ 
mdsion, kjer boste našli š i ršo predsta
vitev in p o d r o b n e j š i vpogled v n a š e 
delovanje. 

N a p r o š a m o vas za dotacijo sredstev, 
k i j ih lahko nakaže te na r a č u n nave
den na vrhu. Z zbranimi sredstvi boste 
omogoči l i nakup opreme in ponudi l i 
m l a d i m možnos t dodatnega izobraže
vanja in druženja . 

Z a vse dodatne informacije l ahko 
k o n t a k t i r a t e na 041/ 98-44-41 a l i 
01/ 78-07-618 (Marko) a l i p i š e t e na 
mdsion@volja.net. 

Hvala vsakemu posebej, kateri ste že 
izrazi l i svoje zaupanje ter tako postali 
gradniki plana mladine. Vaše zaupanje 
nam vliva opt imizem v nadaljnje delo 
ter potrjuje pravilnost vlaganja energi
je v koristne stvari. 

M e d n a r o d n i p r o j e k t i 

Spoda j nava jamo izbor zanimivejših m e d n a r o d n i h projektov , za katere se lahko pri javite. Če 
po t rebu je te kakršnokoli pomoč g l e d e spoda j naveden ih stvar i , nas lahko kontakt i rate na e-
mai l , se n e p o s r e d n o oglašate na navedene te l e fonske številke in in ternetne strani ali pa iz-
vlečete in formac i je iz najbližjega soseda . 

E U R O D E S K E L E K T R O N S K E N O V I C E 

Marec 2003-01 

Eurodesk, Nac iona lna agenc i ja p r o g r a m a M L A D I N A , MOVIT, Trg M lad insk ih d e l o v n i h b r igad 
12, 1000 Ljubl jana 

Tel.: 01/426 85 61, faks: 01/426 85 58, e-pošta: eu rodesk@mlad ina .mov i t . s i sp le tna stran: h t tp : 
//mladina, movi t .s i 

Eurodesk je projekt in formiran ja m l a d i h in t i s t ih , ki de la jo z m l a d i m i , o možnostih, k i j i h p o 
nujata Evropska Komis i ja in Svet Evrope na področju izobraževanja, usposabl jan ja , ku l ture , 
m o b i l n o s t i m l ad ih , m lad inskega in formiran ja . 

Elektronske novice so na voljo tudi na spletnih straneh http://mladina.movit.si/razpisi.htm 

1. S e m i n a r " U m e t n o s t gos t i t e l j s t v a in o r g a n i z i r a n j a p l o d n i h p o g o v o r o v " , 
S l o ven i j a 

Ustanova G a n d i n fundac i ja v času o d 18. d o 20. maja 2003 organ iz i ra seminar " U m e t n o s t 
gost i te l j s tva in organ iz i ran ja p l o d n i h pogovo rov " , ki b o poteka l na gradu Bori pri P tu ju . Se
m i n a r j e namen j en v sem, ki se želijo seznan i t i z različnimi m e t o d a m i in procesi gost i tve p o 
g o v o r o v ter razširiti znanje voden ja . 

Udeleženci b o d o za sode lovan je mora l i plačati kot izac i jo v višini 595 EUR, ki bo pokr i la stroš
ke usposab l jan ja , p rehrane in mater ia la . 

Celoten razpis in prijavnica sta na voljo na spletni strani http://mladina.movit.si/razpisi.htm, vse 
nadaljnje informacije pa dobite pri organizatorju. 

2. Rezu l t a t i r az i skav na p o d r o č j u m l a d i n e 

V okv i ru p r o g r a m a M lad i za Evropo, ki je po teka l p red p r o g r a m o m Mlad ina , je po teka la ak
cija i m e n o v a n a Raziskave na področju m lad ine . Akc i ja je bi la namen jena spodbu jan ju s o d e 
lovanja m e d organ izac i j ami držav članic Evropske uni je ter raz iskovanju na področju m l a d i 
ne. Raziskave so poteka le na t reh področjih: m l ad i z manj priložnostmi in rizično obnašanje; 
v r edno te , pričakovanja in ident i f ikac i ja m l a d i h , p r e d v s e m v povezav i z Evropo (vključujoč 
p r o b l e m e m lad ih migrantov , ras izma in kenofob i je ) ter m e t o d e ne fo rma lnega izobraževanja. 
Povzetki raziskav so objavljeni na spletni strani http://europa.eu.int/comm/education/youth/stu-
dies/youtbforeurope/y_for_europe_en.html. 

3. M e d n a r o d n a m l a d i n s k a in š t u d e n t s k a k o n f e r e n c a na t e m o AIDS-a 

Organ izac i j a STRIDE (Strategic Initiatives for D e v e l o p m e n t ) predstav l ja human i t a rno a g e n c i 
j o m l a d i h s t rokovn jakov V z h o d n e Afr ike, ki de lu je jo na področju iskanja inovat ivn ih načinov 
spremin jan ja življenja m l a d i h in družbe na splošno. V sode lovan ju z organ izac i jo KOLA (Ken-
ya Oral L i terature Assoc iat ion) v času o d 9. d o 13. jun i ja 2003 organiz i ra ta konferenco, ki b o 
po teka la v Na i rob i ju . Na konferenc i b o d o sode lova l i m lad i vsega sveta ter govor i l i o AIDSu, 
n jegov i širitvi ter načinih zaščite ter boja z bo l ezn i j o . 

Dodatne informacije so na voljo na spletni strani http://www.iysca.org. 

4. S v e t o v n i k o n g r e s m l a d i h 

Maroška v l ada b o v sode lovan ju z o rgan izac i jo Peace Ch i ld Internat ional v času od 16. d o 28. 
avgusta 2003 organiz i ra la svetovn i kongres m l ad ih , ki b o poteka l v mes tu Casab lanca . N a m e n 
kongresa je p o n u d i t i udeležencem pros to r in čas za p r i dob i t e v izkušenj za razvoj pro jektov , 
razvoj p ro jek tov ter predstav i tev p ro jek tov d r u g i m udeležencem kongresa . 

Udeležencem za sode lovan je ne bo p o t r e b n o plačati kot izaci je , organizator j i b o d o za vse 
udeležence zagotov i l i nastanitev, p r eh rano ter pokr i l i stroške p rog rama , udeleženci pa b o d o 
mora l i sami zagotov i t i s redstva za pot . 

Dodatne informacije so na voljo na spletni strani http://www.maroc2003.org. 

http://users.volja.net/
mailto:mdsion@volja.net
mailto:eurodesk@mladina.movit.si
http://mladina.movit.si/razpisi.htm
http://mladina.movit.si/razpisi.htm
http://europa.eu.int/comm/education/youth/stu-
http://www.iysca.org
http://www.maroc2003.org
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Piše: Konrad Piko 

Iz Društva 
upokojencev 

N a naš i tretji seji smo razpravljal i o o b č n e m zboru i n ot
v o r i t v i k luba ter organizaci j i reda v k lubu . 

O b č n i zbor je letos p r v i č potekal v n a š i h n o v i h prosto
r i h v m i r n e m i n pri jetnem v z d u š j u ter š t e v i l n e m obisku, 
saj se ga je udeleži lo 79 članov. K o n č n o smo le dob i l i pro
store, k i n a m ustrezajo. 

N a o b č n e m zboru smo p o t r d i l i č l a n e upravnega odbo
ra. D a r i n k a Strnad iz P o d p e č i je zamenjala M i l a n a K r a 
sno, po t rd i l i pa smo tud i F a n i K r a l j . Imenova l i smo tud i 
č l an i co čas tnega r a z s o d i š č a . Namesto pokojnega Staneta 
Per ica je b i la imenovana Pavla Peric. D o l o č i l i smo tud i 
č l a n a r i n o za leto 2004, i n sicer 1500 sit. 

Dne 26. junija bo srečanje upokojencev Slovenije v R a k i -

č a n i h i n M u r s k i Sobot i . Pr i javi t i se je treba do 31. maja. 
Prijave bodo zbi ra l i poverjeniki skupaj z denarjem za pre
voz, k i z n a š a 2.600 sit. Avtobus bo odpeljal iz Dobrepolja 
ob 6. u r i . M a l i c a je 700 sit. 

Pripravlja se tud i zelo ugodna akcija za pregled kost i -
kostne mase. Ta pregled stane samo 300 sit i n še prevoz 
do Ljubljane. 

Naj še o m e n i m izlet v Julijsko Kraj ino, k i je b i l 12. apri
la z vel iko u d e l e ž b o kar 50 članov. Bi lo je v redu, le vreme 
je b i lo d e ž e v n o i n h ladno . 

O p r a v i l i smo tud i popis inventarja v n a š e m domu. Č a 

kamo tudi A n t o n a Jakiča iz M a l e vasi, da nam naredi ve-

t r ino za oba praporja, da bosta na v i d n e m mestu. 

M o r a m v a m še povedat i , da bodo postavljeni panoji 
pred n a š i m d o m o m i n t ud i drog za č r n o zastavo. N a pa
nojih bo objavljeno, kaj bo v Jak l i čevem domu. 

N a š g lavn i v h o d je zadaj za d o m o m iz smeri igr i šča . 

Lepo pozdravl jeni do nas ledn j ič ! 

7 ° C f 

O zakonu in zakonski zvezi 

Vsi zakoni so sprejeti z določenim namenom. Lahko si pristaš 
mišljenja, da so zakoni zato, da j ih spoštujemo ali pa nasprot
no, da jih kršimo. Lahko pa si pr ivrženec mišljenja, da zakoni 
sploh niso potrebni. 

Enako različno razmišl jamo tudi o zakonski zvezi. M n o g i 
se odločajo za skupno življenje, drugi spet še bolj demokratič
no. Vsi samo iz razloga čim manj dolžnosti in nič obveznosti. 
Veliko takih odločitev je tudi iz koristoljubja. Saj veste, po za
konu so samohranitelji in tisti, k i prikazujejo ločeno življenje 
"denarno nagrajeni". Sklenitev zakonske zveze, torej pomeni 
skok v prazno. Pomeni strošek, obremenitev, dolžnost i n ob
veznost. Na žalost, za mnoge! 

Kot civil iziranci bi morali sprejeti sklenitev zakonske zve
ze za svojo. Po krščanskem izročilu spada sklenitev zakonske 
zveze med zakramente. Nekaj posvečujočega, morda višji cilj, 
za katerega se je treba potruditi, da ga v polni meri dosežemo 
in izpolnimo. 

Zahodni svet danes na žalost prikazuje različne zakone, to
da o tem raje ne b i . . . Na bruhanje m i gre. 

Edino veljavna zakonska zveza v smislu obstoja človeštva in 
normalne vzgoje potomcev je zveza med m o ž e m in ženo, z na
menom spoštovanja in upoštevanja drug drugega. 

Pripadati nekomu: žena možu, otroci staršem in starši otro
kom, če so j im le-ti podarjeni. Ta krog pripadnosti je nujno 
potreben za zdravo rast državljanov. 

Poroka iz trenutne zaljubljenosti se ponavadi ne obnese dol
go. Za sklenitev trajne zakonske zveze je potrebna zrela ljube
zen in trezen pogled na nadaljnje življenje, k i pa se ne sme kon
čati že z obredom sklenitve poroke. Takrat se šele začne. 

Srečen zakon - skoraj vsi voščimo novoporočencem srečo v 
zakonu. Če razmišl jam drugače, bi j i m morali zaželeti uspe
šen zakon. N a m r e č uspešen zakon je tudi srečen. 

Pod "srečo" se sliši nekaj tako hitro minljivega, mogoče tu
di pravljičnega: pravljice se končajo s srečnim in nesrečnim 
koncem. Za besedo "uspešen" pa takoj začutiš, daje pred nji
ma vrsta odgovornih nalog, k i j ih morata skupno reševati, da 
njun zakon uspe i n da je hkrati tudi srečen. 

O porokah, o zakonskem življenju, o sami zakonski zvezi 
- to me je že pred nekaj leti prosila znanka, naj kaj napišem o 
tem. Vendar to je kočljiva zadeva, vsak človek pa je svobodno 
bitje in se sam odloča, kakšen stan si bo zbral. 

Če se je nekdo odločil za samsko življenje - za to obstajajo 
različni razlogi, ima lahko tudi urejen samski stan. Hudo na
robe pa je, če se nekdo odloči za zakonski stan in naprej veselo 
uživa samsko življenje. 

K temu pisanju m i je morda pripomogla letošnja odločitev 
mnogih parov, k i stopajo na pot zakonskega stanu. 

In hvala Bogu, v naši dol ini še vlada zdrava pamet s smi
slom za prihodnost. 

Anica Štrubelj 



S E J A S V E T A S T A R Ž E V 

Poteka intenzivna priprava na devetletko 
Videm, 8. april - Na 28. seji Sveta staršev so se člani seznanili s poročilom o pedagoškem 

delu v zavodu od začetka šolskega leta do 31. marca 2003. 

šolskem letu se bo devetletka 
nadaljevala v tretjem razredu, 
hkrat i pa se začne obvezna 
devetletka v tretji triadi. Med
tem ko je v prvi triadi že vse 
pripravljeno in ni pričakovati 
težav, se obeta težje delo v zad
nji triadi, saj se bo uvajal nivoj-
ski pouk in izbirni predmeti. 
Šola je s pomočjo staršev in 
učencev po predpisanem po
stopku d o k o n č n o do loč i l a 
izbirne predmete za sedmi 
razred devetletke (nemščina, 
novinarstvo, tehnika - les, pre
hrana, namizni tenis in raču
nalništvo). V mesecu maju se 
bodo pripravljale skupine za 
zunanjo diferenciacijo pri ma
tematiki in slovenščini. 

Na dnevnem redu Sveta star
šev je bila tudi informacija o 
stopnji prisotnosti radona na 
podružnični šoli Ponikve. Ker 
so se standardi znižali, so doze 
sevanja glede na veljavno lestvi
co previsoke, zlasti v učilnici 
četrtega razreda. Meritve red
no potekajo, inšpektor pa še ni 
dal dokončne ocene. S strani 
župana, občinske uprave, star
šev in zaposlenih na šoli obsta
ja velika enotnost, da se šola v 
Ponikvah ne zapre, ampak da 
se stanje čim prej in čim bolje 
sanira. 

Na seji je bi lo tudi nekaj 

Mar i ja Žnidaršič (vodja vrtca) , Ivan G r a n d o v e c (ravnatelj), Fani 
S t rnad (tajnica) in Darja Kl ine ( p r edsedn i ca Sveta staršev) 

O uresničevanju letnega delov
nega načr ta vrtca Ringaraja 
in vrtca Ciciban Kompolje je 
poročala vodja Marija Žnidar
šič. V obš i rnem poroči lu je 
med drugim poudarila, da z 
različnimi metodami, načini 
dela ter pestro izbiro vsebin in 
dejavnosti uresničujejo cilje 
predšolske vzgoje, pri čemer 
upoštevajo individualne zna
čilnosti posameznikov. Skrbijo 
tudi za tesno povezanost vrtca 
in družine, zato so pripravili 
vrsto srečanj s starši in otro
k i , kot je bil jesenski piknik, 
prireditev Iz babičine skrinje, 
v vrtcu Ciciban pa so obujali 
ljudsko izročilo s projektom 
Še žgančkov ti bom skuhala. 
V vrtcu imajo tudi razl ične 
dodatne dejavnosti (zimova
nje, poučevanje angleščine in 
računalništva itd). 

Iz obširnega poročila ravna
telja IvanaGrandovcao vzdrže
valnih delih med počitnicami 
in o pedagoškem delu v teko
čem letu naj omenim uspešno 
izvedbo letne in zimske šole v 
naravi in vrsto uspešnih pri
reditev za božično-novoletne 
praznike ter materinski dan, 
k i so j i h pr ipravi l i na vseh 
podružničnih šolah in na raz
redni stopnji matične šole ter 

v vrtcu Ringaraja. Za bodoče 
učence prvega razreda devetlet
ke so na vseh šolah pripravili 
dan odprtih vrat in predstavi
tev devetletke. Na vseh šolah 
delujejo dramske skupine, ki 
so se predstavile na območni 
reviji, na medobmočno pa se 
je uvrstila dramska skupina 
drugega razreda devetletke 
na V idmu ter folklorna skupi
na učencev podružnične šole 
iz Ponikev. 

Na predmetni stopnji so po
tekale priprave na tekmovanja. 
Učenci so bili uspešni na šport
nih tekmovanjih v medobčin
skem merilu, posebno uspešni 
so bi l i v namiznem tenisu, saj 
so na finalnem tekmovanju 
dosegli če t r to mesto. Regio
nalna in državna tekmovanja 
iz posameznih predmetov pa 
so še v teku. 

Prvi teden v februarju je bilo 
poizkusilo preverjanje znanja 
iz matematike in slovenskega 
jezika. Letošnji rezultati so 
boljši od lanskih. Skupno pov
prečje pri matematiki je bilo 
60,98%, pri slovenskem jeziku 
pa 62,59%. 

Ravnatelj Ivan Grandovec je 
seznanil člane Sveta staršev o 
pripravah na frontalno uvaja
nje devetletke. V naslednjem 

vprašanj in pobud. Predstav
nica iz Strug je želela vedeti, 
zakaj se otroke ne vpisuje v pr
vi razred v Strugah, ampak na 
Vidmu. Ravnatelj ji je zagoto
vi l , da se bo to uredilo. 

Predstavnica četrtega raz
reda je vprašala, zakaj pri an
gleškem jeziku ni ocenjevanja, 
saj bi bili učenci bolj motivira
ni za učenje. Pojasnjeno je bi
lo, da učenci četrtega razreda 
osemletke ne smejo biti oce
njeni iz tujega jezika, ker ta 
predmet še ni vključen v redni 
predmetnik za četrti razred. 
Ravnatelj je kljub temu oblju
bil, da bo poskušal najti neko 
rešitev. Sicer pa je dodal, da bo 
problem rešen v devetletki, ko 
se bo angleščina redno pouče
vala od četrtega razreda dalje. 

V zvezi z vprašanji o finan
ciranju vrtca je ravnatelj poja
snil, da je Občinski svet potr
dil korekcijski faktor, s čimer 
se bodo zmanjšali f inančni 
problemi v poletnih dopust-
niških mesecih. 

Izpostavljena je bi la tudi 
pripomba o bivalnem ritmu 
v skupini Bibe v vrtcu. Starši 
niso zadovoljni, ker je hranje
nje v dopoldanskem času ze
lo pogosto, popoldne pa ga je 
skoraj premalo. Vodja vrtca 
je pojasnila, da načeloma ne 
vidi problema in se bo to dalo 
izboljšati, saj je kurikulum gib
ljiv. Predstavniki vrtca so tudi 
želeli, da so vnaprej informira
ni , katero vzgojiteljico bodo 
imeli njihovi otroci v vrtcu. 

M. Steklasa 

Del članov Sveta staršev 
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Ježki in Metuljčki obiskali 
Kekčevo deželo 

Kljub zgodnji popočitniški ponedeljkovi uri smo se malo 
zaspani, ampak z veliko mero dobre volje in nestrpnega 
pričakovanja zbrali Ježki in Metuljčki v vrtcu Ringaraja, 
kjer smo pozajtrkovali, nato pa se z avtobusom odpeljali 
na kar dolgo pot, nikamor drugam kot v Kekčevo deželo. 

Za nekatere otroke je bila to 
prva vožnja z avtobusom in 
s tem še ena izkušnja več Vsi 
smo bili zelo nestrpni in smo 
komaj čakali, da bomo prišli v 
Kekčevo deželo. Ko smo konč
no le prispeli v Kranjsko Goro, 
smo se s kombiji odpeljali po 
skrivni poti v Kekčevo deželo. 
Izstopili smo na gozdni jasi in 
pot nadaljevali peš. Ves čas pa 
nas je malo skrbelo, kaj bo, 
če srečamo Bedanca, za kate
rega vsi vemo, da tudi živi v 
Kekčevi deželi. In glej ga zlom-
ka, kar naenkrat se znajdemo 
pred njegovo kočo . Mnoge 
nas je postalo kar p o š t e n o 
strah, še posebej, ko smo pod 

bližnjo smreko najprej zasliša
li glasno smrčanje in nato za
gledali samega Bedanca, kako 
spi. Mnogi smo se začeli umi
kati, tisti, najbolj pogumni, pa 
so se mu le približali na nekaj 
metrov. V tistem trenutku pa 
se Bedanec zbudi in vsi smo 
od strahu popolnoma okame-
neli in čakali , kaj bo. Malo 
se je sicer razjezil, ker smo ga 
zbudili, drugače pa nam ni sto
r i l hudega. Zahteval je le, ko 
se bomo vračali, naj mu pove
mo, kje je skrivni rov, ki vodi 
do Kekčeve koče, kajti vedel je, 
da gremo na obisk h Kekcu in 
do tja se pride le po skrivnem 
rovu. M i smo mu seveda oblju

bili, ampak v žepu smo držali 
fige. Bedanec je nato odšel na 
lov, mi pa smo pot nadaljeva
l i naprej po gozdu. Prišli smo 
do koče strica Briclja, ki je bil 
ravno doma, tako da je z na
mi nadaljeval pot. Mimogre
de nam je še pokazal past, v 
katero ga je včasih Bedanec 
zapiral. Kar naenkrat pa zasli
šimo veselo vriskanje in pred 
nami se je znašel sam Kekec, 
ves nasmejan in navihan kot 
vedno. Povabil nas je v svojo 
kočo na zajtrk, mimogrede pa 
nam natrosil obilo vragolij, k i 
jih je ušpičil Bedancu. Skupaj s 
Kekcem in Brincljem smo sko
zi skrivni rov prišli do Kekče
ve koče, kjer nas je že pričaka
la Mojca s toplim mlekom in 
slastnimi žganci. Medtem je 
prišla z gora še Pehta, ki je tam 
ravno nabirala zdravilne rože 
in obe z Mojco sta postregli z 
zajtrkom, k i nam je zelo tek
nil . Obe sta bili zelo prijazni, 

sploh pa Pehta, katere smo se 
sprva malo bali, ker smo sliša
l i , daje včasih pobirala otroke. 
Tega ne počne več, nasploh do 
otrok je zelo prijazna in danes 
samo še nabira zdravilne rože 
po planini in iz njih pripravlja 
zdravilne kapljice. 

Po dobrem zajtrku smo ma
lo poklepetali s prebivalci Kek
čeve dežele, nato pa jim še zad
njič pomahali v slovo in se od
pravili nazaj proti kombijem, 
ki so nas zopet po skrivni poti 
odpeljali iz Kekčeve dežele. 

Sprva smo bili kar malo ža
lostni, ko smo zapuščali Kek
čevo deže lo , ampak vesela 
Kekčeva pesem je zopet pri
vabila naš nasmeh. Tistega 
ponedeljka smo se polni nepo
zabnih doživetij, ki jim res ne 
more biti vsakdo priča, vrni l i 
domov, rahlo utrujeni, ampak 
veseli in dobre volje. 

Mihelca Grm 

Ježki smo z babico Darinko 
Gačnikpekli kolačke in 

barvali jajčka 
V pričakovanju velikonočnih praznikov in po stari dobrepolj-
ski tradiciji smo se tudi "ježki" iz vrtca Ringaraja odločili, da 
bomo pekli kolačke in barvali jajčka. Za pomoč smo poprosili 
Davidovo babico, gospo Dar inko Gačnik, k i se je z veseljem 
odzvala našemu povabilu. V nestrpnem pričakovanju babice, 
je ta prišla s polno skledo testa in z obilo dobre volje. Takoj 
smo se lotil i dela. Pogrnil i smo mize, valjali testo in pletli ko
lačke. Premazali smo j ih z jajčkom in jih dali peči. Medtem 



pa so se v čebulni vodi že le
po obarvala tudi jajčka, kate
re smo ohladili. V tem so bi l i 
pečeni tudi zlato rumeni ko
lački, k i so prav omamno d i 
šali. V sredino kolačka smo 
položili še pirh in otroci so 
b i l i zelo navdušeni . Tako je 
mini lo še eno zanimivo do
poldne, ki nam gaje še dodat
no popestrila gospa Dar inka 
Gačnik, kateri se še enkrat le
po zahvaljujemo. 

Martina Pugelj 

Poročilo Policijske postaje Grosuplje 

JAVNI RED IN MIR 
Pol ic i jska postaja Grosup l je je apr i la 2003 

na območju občine D o b r e p o l j e ob ravnava l a 
7 kršitev z o p e r javni red in mir. O d t ega je 
b i lo 5 kršitev stor jenih v z a s e b n i h p ros to r ih , 
2 pa na j a vnem kraju. Raz logi za o m e n j e n e 
kršitve so ze lo različni, o d družinskih p r e p i 
rov d o sosedsk ih p rep i rov in pijančevanja ter 
preglasne glasbe, tako v zasebn ih kot v g o s t i n 
skih pros tor ih . Z o p e r vse kršitelje repres i vno 
uk repamo . Če drugače ni mogoče vzpos tav i t i 
j a vnega reda in mi ru , o d r e d i m o z o p e r kršite
lja tud i pridržanje. Prav tako u k r e p a m o z o p e r 
lastnike gos t insk ih lokalov, ki prekoračujejo 
obra tova ln i čas. Enako se z g o d i t i s t im, ki s t re 
žejo a l koho lne pijače že p i j an im o s e b a m o z i 
r o m a m l a d o l e t n i m o s e b a m . Javni red in m i r 
je pogos te j e kršen o b v i kend ih ter p r azn i k i h . 
Z g o d i pa se tud i , da pi jana o seba za rad i o n e 
m o g l o s t i obleži na cest i . 

KAZNIVA DEJANJA 
Obravnava l i s m o 13 različnih kazn i v ih d e 

janj , ki so bi la storjena na c e l o t n e m območ
ju občine Dobrepo l j e . Najpogostejša so kaz 
n iva dejanja ta tv in , v l o m o v in poškodovanja 
tuje stvar i . Do v l o m o v na jpogos te je prihaja v 
nočnem času, p r edvsem v z g o d n j i h ju t ran j ih 
urah, v laml ja pa se v v ikende , zapuščene hiše 
ter d e l o v n e stroje in v t rgov ine na območju 
občine Dobrepo l j e . Iz v i k e n d o v in hiš ter tr
g o v i n stor i lc i odnese jo vse, kar je v r e d n e g a 
in se da prodat i ali uporab l j a t i , o d nak i ta d o 
tehničnih aparatov in orod ja kakor tud i hrane. 
Na jpogos te je stori lc i ukrade jo nakit in denar , 
prav tako pa tud i osta le stvar i , ki se da jo p r o 
dat i , p r e d v s e m m o b i l n e te le fone . 

Če občan i o p a z i j o kakšno o s e b o , ki se 
sprehaja o z i r o m a voz i z v o z i l o m v n e p o s r e d 
ni bližini v i kendov ali park i rn ih voz i l ali se na 
kakšen d r u g način vede suml j i vo , naj to n e 
m u d o m a sporočijo pol ic i j i , o b t e m naj si z a 
p o m n i j o čim bolj p o d r o b e n op is o s e b e ter 
m o r e b i t n o p r e vozno sredstvo , s ka te r im se 
je osuml j en i odpe l j a l . 

Vsi občani, ki bi kar kol i vede l i o kakšnem 
k a z n i v e m dejanju ali p r o m e t n i nesreči, ali če 

bi opaz i l i stor i lce na de lu o z i r o m a b e g u , naj 
to sporočijo na Pol ic i jsko posta jo Grosup l j e 
ali na t e l e fon št. 113. Vsaka in formac i ja , ki b i 
kakor kol i p r i p o m o g l a k izs led i tv i s tor i lca , je 
dobrodošla. Po leg tega b o m o z boljšim s o d e 
l ovan j em m e d po l i c i jo in občani doseg l i , da 
se b o d o varnostne razmere izboljšale, hkrati s 
t e m pa tud i v a rnos tno počutje občanov. 

Oprav i l i s m o tud i o g l e d e 7 p r o m e t n i h n e 
sreč z mate r i a lno škodo in te l esn imi poškod
b a m i . Največ p r o m e t n i h nesreč se p r i p e t i 
zarad i nepr i l ago jene hitrosti vozn ikov , ki ne 
upoštevajo omej i tev hitrost i , pos l ed i ce so pri 
teh p r o m e t n i h nesrečah najhujše. D rug i naj 
pogostejši vz rok i za p r o m e t n e nesreče so še 
v e d n o stran in smer vožnje, izsi l jevanje p r e d 
nosti in neustrezna varnostna razdalja. Največ 
p r o m e t n i h nesreč se z g o d i v času, ko občani 
hod i j o v službo ali d o m o v ter o b s lab ih v re 
mensk ih razmerah. Pogoste so tud i p rome tne 
nesreče na park i rn ih p ros to r ih , kjer vozn i k i 
pri p r e m i k u z v o z i l o m niso dovo l j p o z o r n i pri 
vzv ra tn i vožnji. Največ p r o m e t n i h nesreč se 
z g o d i na a v t o m o b i l s k i cest i A/2, r eg iona ln i 
cest i R 647 Čušperk - P reds t ruge in v s a m e m 
nasel ju V i d e m . 

Pol ic i jska postaja Grosup l j e v s a k o d n e v n o 
izvaja poos t r en i nadzo r nad ces tn im p r o m e 
t o m na c e l o t n e m območju občine D o b r e 
po l j e , p o s e b n o p o z o r n o s t pa posvečamo 
kont ro l i h i t rost i , seveda pa osta l ih kršitev na 
zanemar j amo . 

V m e s e c u maju 2003 b o Pol ic i jska postaja 
Grosup l j e izvajala kont ro lo hitrosti z las tn im 
radar jem na c e l o t n e m območju občine D o 
brepo l j e , p r e d v s e m pa na o d s e k i h cest, kjer 
se doga ja jo p r o m e t n e nesreče o z i r o m a t a m , 
kjer so prekoračitve hitrost i največje in naj 
bol j pogos t e . 

Vozn i k i naj voz i jo v sk l adu s ces tno-pro-
m e t n i m i p redp is i ter p r i l agod i jo hi trost vož
nje v r e m e n s k i m razmeram ter os ta l im t renut 
n im de j a vn i kom, ki kakor kol i vp l iva jo na p o 
tek p r o m e t a . Tako b o d o p r i p o m o g l i k boljši 
p r o m e t n i varnost i in p r e d v s e m k manjšemu 
številu p r o m e t n i h nesreč. 

POLICIJSKA POSTAJA GROSUPLJE 

+ Letovanje 
otrok v letu 
2003 
Rdeči križ G r o s u p l j e 
b o le tos o r g a n i z i r a l 
de se tdnevno zdravs 
t veno letovanje ot rok 

za področje občin Dobrepo l j e , Ivančna 
Gor i ca in Grosupl je v M l ad inskem z d r a 
vilišču Debe l i Rtič. 

Letovanje bo v času od 5. avgusta 
do 15. avgusta 2003. 

Starši, ki želijo poslat i svojega otroka na 
letovanje , mora jo lastnoročno izpo ln i t i 
pr i javn ico, ki j o b o otrok lahko d o b i l v 
času o d 26. 5. d o 30. 5 .2003 v tajništvu 
šole ali pr i svetova ln i službi. 

V ce lo t i i zpo ln j ene in p o d p i s a n e p r i 
j a v n i c e naj o t r o c i v r n e j o v tajništvo 
o z . s v e t o v a l n o službo na jpozne je d o 
2. 6. 2003 . Število otrok, ki b o d o lahko 
le tova l i , je o m e j e n o . P rednost pri l e to 
van ju b o d o imel i ot roc i , ki pogos te j e 
obo l e va jo ali izhajajo iz soc ia lno o g r o 
ženih družin. 

E k o n o m s k o c e n o letovanja b o m o krili 
iz sredstev, ki j ih v ta n a m e n d o b i m o 
o d Z a v o d a za zdravs tveno zavarovanje 
S loveni je in iz proračunov p o s a m e z n i h 
občin. Razl iko d o po lne cene b o d o krili 
starši. Ker so pr iprave na letovanje še v 
teku , b o znesek pr ispevka staršev nap i 
san na pr i javnic i za letovanje. 

O t roc i , ki j i m b o o d o b r e n o letovanje, 
b o d o v mesecu jun i ju na d o m prejel i 
položnico o doplačilu. 

Razpis za voditelje in 
pedagoškega vodjo na 
letovanju 2003 
O Z RK Grosup l j e organ iz i ra dese tdnev 
n o le tovanje na D e b e l e m Rtiču v času 
o d 5. avgusta d o 15. avgusta 2003 za 
šolske o t r o k e . Z a v o d i t e l j e o t r o k in 
pedagoškega vod jo v a b i m o k s o d e l o 
v an ju študente pedagoške faku l te te , 
višje zd ravs t vene šole in ostale, ki so 
d o p o l n i l i 20 let, imajo veselje de la t i z 
o t rok i in obv lada jo plavanje. Kand idat i 
naj pošljejo p isne prijave o i zpo ln j eva 
nju p o g o j e v na naslov: RKS Območno 
združenje RK Grosupl je , Taborska 6. 

P r i j a v e s p r e j e m a m o d o 10. j u n i j a 
2003 . 

Izbrani kand idat i b o d o vabl jen i na raz
g o v o r d o 26. jun i ja . Tisti , ki ne b o d o iz 
bran i , na razgovor ne b o d o vab l jen i . 

OBMOČNO ZDRUŽENJE 
RDEČEGA KRIŽA 

GROSUPLJE 
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B o r i m o s e p r o t i d r o g a m 

Z vprašanjem, kako preprečiti širitev uporabe drog med mladimi, se ukvarjajo 
različne institucije pa tudi šola vključuje v učnovzgojni program boj proti 

drogam. Na OŠ Dobrepolje to poteka predvsem v okviru predmeta biologije. V 
letošnjem šolskem letu so učenci pripravljali referate o tej temi. Nadaljujemo z 

objavo referata, ki so ga pripravili učenci Žiga Palčar, Jani Rigler, Andrej Tomšič, 
Ambrož Volek, SandiZupet in Gregor Mlakar. 

MARIHUANA IN H A Š I Š 
Konop l j a z la t insk im i m e n o m Cannab i s sa-

t iva L je rastl ina, ki izvira iz os redn je Az i j e in 
je človeku znana že več kot 5000 let. Danes 
konop l j a raste tako rekoč p o v s e m sve tu , naj 
bolj pa ji ustreza z m e r n o in t ropsko podneb j e . 
G l avna učinkovina, ki se v konop l j i nahaja in 
ima te ps ihoak t i vne učinke se imenu je T H C 
- t e t r ah id rokanab ino l . 

P rocent THC je v rast l inah različen g l e d e 
na spo l rastl ine in g l e d e na čas, ko se rast l i 
na požanje. Pod p o j m o m m a r i h u a n a (trava, 
gandža..) r a z u m e m o osušeno in z d r o b l j e n o 
cvetje ter listje konop l j e . M a r i h u a n a se lahko 
uživa v ob l i k i kajenja, s ama ali pomešana s 
t o b a k o m , lahko pa se jo meša s h rano ali p i 
jačami. Na jpogoste je s e j o uživa pomešano s 
t o b a k o m , ki s e j u ročno zvi je v c iga re to i m e 
n o v a n o jo int , pri čemerje na eni strani ustn ik 
i zde lan iz l epenke ali ka r tona , t o pa zato , da 
se jo int pridrži in do konca pokad i mar ihuano . 
Če m a r i h u a n o p o j e m o ali p o p i j e m o je n jen 
učinek trikrat manjši, kot pri kajenju. Učinki 
mar ihuane pri kajenju se pojavi jo že čez nekaj 
m inu t po vd ihovan ju d i m a , svoj v rh dosežejo 
m e d dvajset imi do tr ideset imi m inu t am i , traja
jo pa dve d o tri ure po zaužitju. 2e enk ra tno 
ali dvak ra tno t edensko kajenje m a r i h u a n e že 
z a g o t o v i trajen vir THC v te lesu . 

Uživanje m a r i h u a n e p u s t i p o s l e d i c e na 
več področjih. Vp l i va na možgane in živčev
je. Uživalci težko najdejo besede za natančen 
op is , ne more jo z razmišljanjem rešiti svoj ih 
o s e b n i h p rob l emov , počutijo se osaml j ene . 
P o s t o p o m a i zgub i jo s p o s o b n o s t za kritični 
p r e g l e d . Imajo pr izadet kratkotrajni s p o m i n . 
Ne more jo prav i lno osredotočiti p o z o r n o s t i . 
Ma r i huana pr izadene človekove s p o s o b n o s t i , 
ki so po t r ebne za vožnjo a v t o m o b i l a , leta l , 
strojev. Kajenje p r i zadane tud i pljuča m n o g o 
bo l j , kot kajenje običajnega t obaka , saj se ka 
d i b rez običajnega fi l tra. Tudi de lovan je srca 
je i z r edno m o t e n o . 

Študije kažejo, da uživanje m a r i h u a n e ne 
povzroča te lesne odv i snos t i , z a to pa l ahko 
povzroči ze lo močno duševno odv i snos t . K a 
že se v stalni po t reb i p o p o n o v n e m uživanju. 
Uživalec se tako dejansko ne more več spros t i 
t i , zabavat i in de lova t i brez n jenega uživanja, 
v enda r pa za dosegan je učinka, kakršnega je 
dosege l ob prejšnjem jeman ju , pot rebu je v e d 
no večjo količino mar ihuane . 

Iz konop l j e se pro izva ja tud i hašiš in haši
ševo olje, ki sta dost i bo l j nevarn i d r o g i , ker 
v s e b u j e t a večjo k o n c e n t r a c i j o T H C . Hašiš 
v s ebu j e 3 % d o 1 4 % T H C , hašiševo o l je pa 
tud i d o 5 0 % . 

Hašiš je o l i vno ze l en ali rjavočrn s m o l n a t 

izloček iz konop l j e , ki ima i z r edno močan in 
nepr i je ten vonj ter grenak okus . Ta smo la se 
nahaja v dlačicah, ki prekr ivajo konop l jo . Naj
več s m o l e je v dlačicah na listih in cve tov ih 
konop l j e . Ta izloček se p o t e m ob l iku je v o b 
liki k roge l , kock in ploščic. Za en k i l o g r a m 
hašiša je p o t r e b n o 600 kg konop l j e . P ro i z va 
ja lc i hašiša ponavad i nanj v t i sne jo svoj žig ali 
o z n a k o kakovost i , čistoče in po rek lo hašiša. 
Ena o d različic hašiša je tud i hašiševo ol je, ki 
je koncent r i r ana ob l i ka hašiša, zelenočrne ali 
rdečerjave barve. 

Hašiš se uživa na isti način kot m a r i h u a n a 
in t ud i pos l ed i ce so p o d o b n e kot pri njej, le 
v m n o g o hujši ob l i k i . 

(se nadaljuje) 

POPRAVEK 
V apr i l sk i številki "Našega kraja" je v 
sestavku Društvo upokojencev v novih 
prostorih na strani 8 prišlo do napake. 
Stavek "Tončka Kastelic pa je recitirala 
svojo pesem Slovenska žena, ki je bila 
posvečena mate r inskemu d n e v u . " bi 
se mora l glasit i : "Tončka Kastelic pa je 
recitirala pesem Karoline Zakrajšek S lo
venska žena, ki je bila posvečena mate 
r inskemu dnevu . " 

V pr i spevku z nas lovom Z neurejenim 
propustom v Evropo na strani 29 se s ta 
vek "Nočete urediti odvodnjavanja cest
n ih voda , "vašim" vaščanom vasi Četež 
pa ste l epo uredi l i odtoke s tal in grez 
nic na naš vrt na cesto in v cestne p ro 
puste." prav i lno glasi : "Nočete uredit i 
odvodn javan j a cestn ih voda , "vašim" 
vaščanom vasi Četež pa ste lepo ure
di l i od toke iz štal in greznic na naš vrt 
na cesto in cestne propuste." 

B r a l c e m in p r i z a d e t i m se oprav iču
j e m . 

Urednica 

Izpit za voditelja plovil 
do 24 m dolžine in neomejeno moč motorja 

ATJš&r>RO 
LEDINA C E N T E R , loka! 19, Kotnikova 5, Ljubljana 

Izpit bo: 
dne. 09. 06. 2003, 
v GASILNEM DOMU 
VELIKE LAŠČE ob 18. uri 
Izpit poteka izključno teoretično. 

Vključuje predavanje in literaturo z navigacijskimi 
pripomočki. 

Po zaključenem 
predavanju se bo izpit 
opravljal pred komisijo 
uprave za pomorstvo 
luške kapetanije Koper. 

Informacije: 
tel.: 041/33 65 65, 031/36 66 67 



Dnevi športa na novem igrišču 
v Kompoljah 

OB OTVORITVI NOVEGA IGRIŠČA 
ŠD KOMPOLJE ORGANIZIRA DNEVE 

ŠPORTA NA NOVEM IGRIŠČU 

RAZPORED PRIREDITEV: 

TURNIR TROJK: 
08. 06. 2003, o b 9. uri (dopoldne) 
PRIJAVE na tel. : 041-275-970 (Brodnik Sandi) 

KOLESARSKI MARATON: 
0 8 . 0 6 . 2003, o b 14. uri 
PRIJAVE na tel. : 041-787-361 (Mustar Franc) 

TURNIR V MALEM NOGOMETU : 
14. in 15. 06. 2003 
PRIJAVE na tel. : 041-365-245 
(Grandovec Boštjan) 

OBČ INSKO PRVENSTVO V NAMIZNEM 
TENISU: 
14. 06. 2003, o b 17. uri 
PRIJAVE na tel. : 01-780-75-57 (Prijatelj Marjan) 
041-365-245 (Grandovec Boštjan) 

TURNIR V MALEM NOGOMETU ZA 
OSNOVNOŠOLCE OD 3. do 8. razreda: 
21.06. 2003, o b 14. uri 
PRIJAVE na tel. : 041-431-130 (Strah Marko) 

PRIJATELJSKA NOGOMETNA TEKMA MED 
VETERANI, KI SO ZASTOPALI KOMPOLJE 
PRED 25. LETI: 22 .06 .2003, ob 14. uri 
INFORMACIJE na tel. : 041-648-168 
(Hrovat Jože) 

Vabimo vas, da se prireditev udeležite v čim 
večjem številu, hkrati pa vas obveščamo, da bo 
dne 24. 06.2003 osrednja občinska proslava ob 
dnevu državnosti letos v Kompoljah na novem 

igrišču. 

Po pr ireditv i pa ŠD K o m p o l j e 
organiz i ra vesel ico z NATALIJO 
VERBOTEN. 

Š O L S K A Š P O R T N A TEKMOVANJA 

Namizni tenis prvič v velikem finalu 
- 4 . mesto 

Na OŠ M u t a je konec apr i la po teka lo f ina lno osnovnošolsko tek
movan je v n a m i z n e m ten isu za mešane ek ipe in posamezn ike za šol
sko leto 2002/2003. V ek ip i so nastop i l i učenke in učenci brez točk 
NTZS, p o s a m e z n i k i pa so l ahko nastop i l i tud i s točkami NTZS. Ek ipe 
in posamezn i k i so igral i p o s i s temu vsak z vsak im. OŠ M u t a se je kot 
organ izator i ca zaključnega turnir ja i z redno pot rud i la in pr ipravi la tek
movan j e na v i sok i ravni . 

Iz naše šole se ga je letos prvič udeležila mešana ek ipa fantov in 
dek let , ki so si mes to v v e l i k e m f ina lu pr ibor i l i z d rug ima m e s t o m a 
na četrtfinalnem t e k m o v a n j u , ki je b i lo v začetku marca na OŠ Šmar-
jeta v Šmarjeških Top l i cah , ter na po l f i na lnem tekmovan ju , k i j e b i l o 
konec marca na OŠ Mi lo jke Štrukelj v Nov i Gor ic i . 

Na f i na lnem t e k m o v a n j u na Koroškem je naša šola zased la odlič
no četrto mes to , kar je največji športni uspeh OŠ Dobrepo l j e na naj 
višji državni ravni dos le j . Učencem in učenkam vsi učitelji in učenci 
i skreno čestitamo za fantastičen uspeh . 

Razvrst i tev ek ip : 
1. mesto: ŠŠD CVEN - MUTA 
2. mesto: OŠ RADLJE OB DRAVI - RADLJE OB DRAVI 
3. mesto: OŠ JANKA KERSNIKA BRDO - LUKOVICA 
4. mesto: OŠ DOBREPOLJE 
Še posebe j čestitamo D o m n u Prijatelju za izreden dosežek m e d p o 

samezn ik i , saj je na p o l f i n a l n e m t e k m o v a n j u v Novi Gor ic i d o s e g e l 
o s m o mes to in se t ako uvrst i l m e d 16 najboljših igralcev n a m i z n e g a 
tenisa v svoji s tarostni kategor i j i v S loveni j i . 

Darinka Čebela, prof.šp.vzgoje 

Ekipa: D o m e n Prijatelj , A n d r e j M e g l e n , G regor Prijatelj, Laura Pr i ja
telj in Sara Ajdišek z m e n t o r i c o Da r inko Čebela (desno) 

Igralci OŠ D o b r e p o l j e m e d t e k m o v a n j e m 



Šport maj 2 0 0 3 

Š . D . Z A G O R I C A 

Turnir v malem nogometu 
Kot smo obljubljali smo 27.04 izpeljali turnir v malem 

nogometu. Bil je to prvi turnir novoustanovljenega 
društva. Dopoldne nas je malo strašilo deževno vreme, 
kipa se je na našo srečo kmalu uredilo tako da je turnir 

potekal v lepem vremenu z lepim številom prešerno 
razpoloženih gledalcev in navijačev. Turnir je potekal na 
igrišču na Vidmu, ker v Zagorki (še) nimamo primernega 

igrišča. 

Bil i smo kar prijetno presenečeni , ker se je na turnir prija

vilo lepo število ekip. M o č a n turnir je bi l n a m r e č istočasno 

tudi na bližnjem Mlačevem.Verjetno je k temu pripomogla 

tudi lepa denarna nagrada 100.000SIT, k i smo j ih razdelili 

med prve tri ekipe.Najboljšim trem smo seveda podelili tudi 

pokale, prav tako tudi najboljšemu strelcu. Končni zmagova

lec je bila ekipa V & P inštalacije iz Ljubljane.Od domačih ekip 

velja omeniti ekipo Okrepčevalnica Zora, k i je osvojila kar 

drugo mesto. 

STATIK RIBNICA S.P. ALESEVIČ 2:0 

ARESd.o.o. S.D. STRUGE 3:0 

STATIK RIBNICA EVRO MOJSTER 6:0 

OKREPČ. ZORA S.D. PONIKVE 0:0(2:3) 

S.P. ALESEVIČ KMN SODRA2ICA 1:3 
ARESd.o.o. V&P INSTALACIJE 2:3 

OKREPČ. ZORA S.D. ZAGORICA 6:2 

KMN S0DRA2ICA EVRO MOJSTER 3:0 

STATIK RIBNICA KMN SODRA2ICA 3:0 

S.P. ALESEV IČ EVRO MOJSTER 4:2 

S.D. STRUGE V&P INSTALAC I J E 0:7 

S.D. PONIKVE S.D. ZAGORICA 3:0 

V finale uvrščene ekipe: 

A: STATIK RIBNICA 
B: V&P INŠTALACIJE 
COKREPC .ZORA 

Rezultati finala: 
A:B 1:3 

A:C 0:2 
B:C 4:1 

Končni rezultati: 1. mes to V & P I N Š T A L A C I J E 
2. mesto O K R E P Č . Z O R A 
3. mesto STATIK RIBNICA 

Na koncu samo še zahvala vsem,ki so kakorkoli pomagali pri izvedbi 

in organizaciji turnirja, hvala Š.D.Dobrepolje za izposojo žog, hvala 

ekipam za udeležbo in vabilo na naše prihodnje prireditve. 

Za Š.D. Zagorka 

„r- Babic Jože 

KNJ IŽNICA GROSUPLJE 
Adamičeva 15 

MLMN občine Ribnica -
sezona 2003 

Prvi vikend v aprilu se je začel pomladanski del 
tekmovanja v M e d o b č i n s k i l igi v ma lem n o g o m e t u 

v organizaciji ŠD Lončar Dolenja vas in pod 
pokroviteljstvom občine Ribnica. 

V letošnji t e k m o v a l n i sezon i nas topa t ako kot lani 12 moštev. V tek
m o v a n j u nas topa jo p o l e g moštev iz občine R ibnica (7) še moštva 
ali igralci iz občin Vel ike Lašče (2), Sodražica (2), Loški po tok in Do-
brepo l j e (1). 

V občini R ibnica je to največje organ iz i rano rekreat ivno tekmovan je , 
ki po teka skozi vse leto in za jema več kot 250 rekreat ivnih igralcev. 
Vesel i smo , da se v naše t ekmovan j e , čeprav imajo tud i svoja občin
ska p rvens tva , z vese l j em priključijo najboljša moštva iz sosedn j ih 
občin, kar kaže tud i na močno in d o b r o o rgan iz i rano t ekmovan je . S 
t e m t ekmovan j e p r i d o b i v a na kval i tet i in zan iman ju ter regijski p o 
m e n . Po l eg težnje p o d o b r e m rezul ta tu in čim boljši o rgan iz i ranos t i 
moštev, še v e d n o ostaja v t e m t e k m o v a n j u b is tvena vseb ina rekrea 
cija in druženje. To p o m e n i t ud i povečati pozo rnos t m lad ih p o vaseh 
d o športa, proč o d nezd ravega načina življenja. 

Po p rv ih o d i g r a n i h k rog ih kaže, g l e d e na lani, na neko l iko p r e m e 
šane karte, saj je lanski p rvak K M N Kot pričel slabše, moštvo ŠD Po 
nikve (lani d r u g o mesto) pa prepričljivo vod i in je nakaza lo odločen 
boj za svoj prv i naslov. 

Tekme se igrajo o b pe tk i h zvečer, ko ste vabl jen i k o g l e d u z a n i m i 
v ih obračunov. Rezul ta te pa lahko sprot i najdete na ribniški loka ln i 
TV in rad iu , v časniku Ek ipa in v nekater ih gost insk ih lokal ih p o vseh 
občinah. 

Rezultat i 6. k roga : 

ŠMD TURJAK 1. K M N DIVJI JEZDECI 6 : 2 (1 0) 
K M N KOT M I&CO EXTREME 4 : 2 (2 D 
K M N SODRAŽICA A D B? BAR 1 : 1 (0 0) 
ŠD MOŠTIKEL GRAFIT 0 : 2 (0 D 
ŠD PONIKVE K M N T O R N A D O 7 : 0 ( 4 0) 
LAŠKI PESJANI K M N V. POLJANE preloženo 

LESTVICA: 

Mesto Moštvo T Z R P Goli Točke Razlika 
1. SD PONIKVE 6 6 0 0 2 6 : 5 1 8 + 21 
2. A'D' B? BAR 6 4 2 0 2 2 : 1 2 14 + 1 0 
3. SMD TURJAK I. 6 3 3 0 3 1 : 1 3 12 + 1 8 
4. KMN SODRA2ICA 5 3 1 1 1 7 : 4 1 0 + 13 
5. KMN KOT 6 3 1 2 2 5 : 1 6 1 0 + 9 
6. MI&CO EXTREME 6 3 1 2 2 1 : 1 5 10 + 6 
7. GRAFIT 6 3 1 2 1 4 : 1 2 10 + 2 
8. KMNTORNADO 5 2 0 3 21 : 1 8 6 + 3 
9. 
10. 

LASKI PESJANI 5 1 0 4 1 6 : 2 0 3 - 4 9. 
10. KMN V. PODANE 5 0 3 2 1 0 : 19 3 - 9 
11. KMN DIVJI JEZDECI 6 0 0 6 7 : 3 1 0 - 2 4 
12. SD MOSTIKEL 6 0 0 6 9 : 5 4 0 - 4 5 

Na lestvici strelcev vodi s 13 zadetki Pirman (ŠMD Turjak 

I.), na lestvici Fair-plav pa moštvo Grafit z eno kazensko toč

ko. 

Peter KOČEVAR 

Vodja tekmovanj MN 
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KINO "OOnHEPOLIE" I f I D f M ? f l 
D O L B Y - D I G I T A L Z V O K 

PETEK, 6. JUNIJ, ob 21. uri 
ameriška uspešnica - znanst. fantastična srh-
Ijivka 
28 DNI POZNEJE 
KRATKA OZNAKA: "V z g o d b i spreml jamo s k u 
p ino preživelih, ki si pr izadeva priti na varno, 
p o t e m ko virus uide iz laboratori ja in pustoši 
po Britaniji in morda tudi po svetu. Britanijo 
so v vel iki meri evakuiral i , zato je okol je v idet i 
precej apokaliptično," razlaga Boyle. "Zato se 
mi je zde lo p o m e m b n o izpostavit i naključja in 
srečo. Virusa se morda ne moreš ubran i t i . Ta 
virus je moral biti tako nevaren, da je neobv l a 
dljiv, nekaj, čemur se ne m o r e m o upret i , ker je 
dejansko del nas - bes. V tem trenutku psihološ
ki virus ne obstaja, a kdo ve, kaj se lahko z g o 
d i . Pred kratkim sta dva nemška znanstven ika 
uspela ustvariti povsem sintetični virus otroške 
paral ize v samo nekaj letih s sestavinami, ki sta 
jih kupi la prek interneta. M e d t e m ko ima otroš
ka paraliza relativno preprosto gensko s t ruktu 
ro, je vsekakor dovol j znanja tudi za nastanek 
bolj komp leksnega virusa, črnih koz d e n i m o 
- gre bol j za časovno omej i tev kot tehnične 
zmožnosti." DOLŽINA: 112 minut 

NEDELJA, 8. JUNIJ, ob 15. in 20.30 
ameriška uspešnica - akcijski tri ler 
REKRUT 
KRATKA OZNAKA : V času, ko je prva o b r a m 
bna črta države, obveščevalna dejavnost, p o 
membnejša kot kdajko l i , pr ihaja s rh l j i vka z 
A l o m P a c i n o m in C o l i n o m Fa r r e l l om. Prvič 
se odpira jo razvpita zapr ta vrata CIE in nam 
nud i jo insajderski v p o g l e d v agenc i jo . Kako 
rekrutirajo novince, kako j ih usposabl ja jo za 
vohunske igre in kako j ih naučijo preživeti v 
svetu skrivnost i . 
James Clavton (Farrell) se morda res ne vede 
kot običajen rekrut, je pa eden najintel igent-
nejših d ip lomi rancev v državi - in natanko tak
šnega človeka si VValter Burke želi v agenci j i . 
Misija v Cll je za Jamesa zan imiva alternativa 
vsakdanjemu življenju, a preden postane o p e 
rativec, mora James preživeti tajno urjenje, kjer 
se ze lenc i prelevi jo v veterane. Ko ga Burke 
uvaja v skrivnosti in pravila igre, se James hitro 
p o v z p n e in se vmes še zal jubi v Laylo (Moyna-
han), eno od rekrutinj. Ravno, ko James začne 
dvomi t i v svojo v l ogo in odnos mačke z mišjo, 
ki ga ima s svojim mentor jem, mu Burke zaupa 
na logo: najti mora izdajalca. Ko napetost pr ive
de do osupl j ivega vrhunca , kaj hitro pos tane 
jasno, da znani Cll-ni gesli še kako držita: Ne 
zaupaj n ikomur in Nič ni tako, kot je v idet i . 
DOLŽINA: 115 minut 

PETEK, 13. JUNIJ, ob 21. uri 
ameriška uspešnica - akcijska drama 

URE DO VEČNOST I 
KRATKA OZNAKA: Pisatelj Michael Cunn ingham 
je svoj roman strnil v zelo preprost opis : "Ure je 
z g o d b a treh žensk v iskanju prepričljivejšega, 
bolj smise lnega življenja. Vsaka od njih živi v 
d r u g e m času in prostoru , toda vse povezuje jo 
nj ihova hrepenenja in strahovi. 
Virginia Wolf se v zgodnj ih dvajsetih letih prejš
njega stoletja v enoličnem londonskem p r e d 
mestju bor i z norostjo in začenja pisati svoj 
prvi veliki roman Gospa Dal loway. 
Laura Brown, žena in mati ob koncu II. svetov
ne vojne v Los Ange lesu , strastno prebira Gos 
po Dal loway, v kateri najde tol iko p o m e m b n i h 
odkrit i j zase, da se odloči p o g u b n o spremenit i 
svoje življenje. 
Clarissa Vaughan , sodobna različica Virgini j ine 
Gospe Dal loway, živi v s o d o b n e m New Yorku 
in ljubi svojega prijatelja Richarda, sijajnega pe 
snika in pisatelja, ki umira za a idsom. 
Zdi se, kot da bi se njihove poti nenehno prep le 
tale, da bi se na koncu združile v presenetl j iv, 
nadčuten trenutek skupnega spoznanja" . 
Roman je izšel leta 1998 in bil takoj deležen 
najvišjih l i terarnih pr iznanj . Pisatelj je prejel 
Pul itzerjevo nagrado, nagrado PEN/Faulkner, 
roman je bil proglašen za najboljše l i terarno 
de lo leta 1998 s strani največjih ameriških ča
snikov in revij New York Times, Los Ange les 
T imes, The Boston G lobe , Ch icago Tr ibune in 
Publisher 's Weekly. 
Nenavadno slikanje okoliščin in zakonitost i , ka 
ko so tri ženske iz različnih časovnih obdob i j 
povezane m e d seboj, je odl ika tega iz jemno 
močnega l iterarnega dela. Roman Ure je z g o d 
ba o treh povsem različnih posameznicah, ki pa 
delijo eno skupno čustvo, ki j ih tesno povezuje: 
da živijo svoje življenje za nekoga d rugega 
DOLŽINA: 87 minut 

NEDELJA, 15. JUNIJ, ob 15. in ob 20.30 
ameriška akcijska komedi ja 
DRŽAVNA VARNOST 
KRATKA OZNAKA: V strašansko smešni, z akcijo 
nabiti komedi j i Državna varnost Mart in Lavvren-
ce igra jezičnega kadeta iz Los Ange lesa Earla 
Montgomery j a , ki bi verjetno lahko bil dober 
policist, če ne bi bil tak važič. Zaradi uporniške
ga obnašanja ga vržejo iz polici jske akademi je 
in zadovol j i t i se mora z n e p o m e m b n o službo 
varnostn ika pri Državni varnost i . 
Po srečanju z zadr t im po l i c i s tom Hankom Raf-
fertyjem (Steven Zahn), Earl Hanka obtoži t e 
lesnega napada . Hank izgub i značko, vržejo 
ga v zapo r in nazadnje tud i on pr istane pri 
Državni varnost i . 
Earlova zagnanost pripel je do pref injene t i ho 
tapske operacije pod vods tvom Nasha (Eric Ro-
berts) in morda celo do pol ic i jske zarote. 
Zdaj si vsi želijo Earla in Hanka mrtva - čeprav 
morata še prej ubit i d rug drugega . 
DOLŽINA: 88 minut 

PETEK, 20. JUNIJ 
IZJEMOMA NE BO KINOPREDSTAVE 

NEDELJA, 22. JUNIJ, ob 15. uri in 20.30 
ameriški vojni f i lm 
SONČEVE SOLZE 
KRATKA O Z N A K A : Izmišljena, vendar na m n o 
gih p o d o b n i h d o g o d k i h , ki na žalost še vedno 
pretresajo številne dežele po svetu, temelječa 
z g o d b a pr ipoveduje o elitni skupini ameriških 

marincev, izurjenih za hitro posredovanje v kriz
nih situaci jah. Pod vods tvom poročnika A. K. 
VVatersa (Bruce VVillis) j ih tokrat pošljejo v d e 
ževni pragozd Nigerije, kjer so v odmakn jenem 
naselju v ogen j krvave državljanske vojne uje
ti članica človekoljubne organizaci je Zdravnik i 
brez meja, dr. Lena Kendricks (Monica Bellucci) 
in prostovol jc i katoliškega misi jona. D e m o k r a 
tično izvol jeno nigeri jsko v lado je z vojaškim 
udarom prevzel surovi diktator in krvavo klanje 
je zajelo vso deželo. Vdani in od nenehn ih ne 
mogočih posredovanj otrdeli VVaters dob i ukaz, 
da s svojo skupino z bliskovito akcijo reši zdrav
nico in člane misijona in j ih prepelje v politično 
zatočišče ob bližnji meji. Toda dr. Kendricksova 
noče odi t i , dok ler ji poročnik ne obl jubi , da bo 
pomaga l na varno tudi skupini vaščanov. Če bi 
j ih pusti l i v vasi, bi ostali prepuščeni na milost 
in nemi los t okrutn ih uporniških vojakov, ki so 
že zelo b l i zu . VVaters ji to sicer obl jubi , toda ali 
bo ob l jubo tudi izpolni l? Bo prekršil dane uka 
ze stotnika Billa Rhodesa (Tom Skerritt) in se 
bo vp le ten v spopade , ki j ih ne on ne njegovi 
možje ne razumejo in nenazadnje niso in ne 
smejo biti del njih? DOLŽINA: 99 minut 

PETEK, 27. JUNIJ, ob 21. uri 
ameriška uspešnica - akcijski fi lm 
BREZ POVRATKA 2 
KRATKA OZNAKA: Kimberly se s prijatelji odp ra 
vi na izlet in ko se vozijo proti Daytona Beac-
hu, dob i vizijo, da bo prišlo do hude nesreče, 
v kateri b o d o vsi umrl i . 
Upoštevajoč svari lo, se ustavi na sredini ceste 
in vozila v koloni se tako izognejo strašanski ne 
sreči. Toda, ali so se res uspeli izognit i usodi? 
Občutek, da so premagal i smrt, ne traja do lgo . 
Njeni prijatelji en za d rug im začnejo umirat i v 
različnih nesrečah, zato se Kimber ly po nasvet 
zateče v psihiatrično bolnišnico h Clear, ed in i 
preživeli potnic i slovite letalske nesreče iz prve 
ga dela f i lma Brez povratka. Po njenih besedah 
sodeč, smrt še vedno preži nanje. 
Začenja se bitka s časom, ko skušata po l eg se
be rešiti tudi življenja ostalih v skupini . 
J im bo uspelo prelisičiti smrt? 
Je sp loh mogoče izogni t i se usodi , ki j im je 
namenjena? 
DOLŽINA: 90 MINUT 

NEDELJA, 29. JUNIJ ob 15. uri in 20.30 
ameriška uspešnica - akcijski fi lm 
M O Ž J E "X " 2 
KRATKA OZNAKA : So naslednji člen evolucijske 
ver ige. Vsak se je rodil z edinstveno genetsko 
mutaci jo, ki se izraža z izrednimi močmi. V sve
tu , v katerem je vse več sovraštva in p r e d s o d 
kov, so izobčenci, ki se j ih bojijo in j ih prezirajo 
tisti , ki ne morejo sprejeti nj ihovih napak. A 
kljub prevladujoči nevednost i družbe Možje X 
in tisoče mutantov po svetu živijo naprej. 
P o d v o d s t v o m profesorja Charlesa Xavierja, 
najmogočnejšega telepata na svetu, so se ti 
"obdar jen i " študentje naučili obvladat i in us
merjati svoje moči za dobrob i t človeštva. Bo
rijo se obvarovat i svet, ki se jih boji . 
V X2, nov i sagi o Možeh X, se Možje X s o o 
čajo z doslej najnevarnejšo pustolovščino in 
morajo združiti moči s svojimi sovražniki, da 
bi se spopad l i z grožnjo, ki ogroža človeštvo 
- in mutante . 
DOLŽINA: 120 minut 
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Z a v o d za pros torsko , 
k o m u n a l n o in 
s tanovan jsko urejanje 
Grosupl je , d.o.o. 

PRI GRADNJI VAŠEGA NOVEGA ALI 
ADAPTACIJI OBSTOJEČEGA OBJEKTA 

V A M NUDIMO: 
- izdelavo "urbanističnega de la " posebnega dela 

projekta 
lokacijska dokumentac i ja po starih predpis ih 

- izdelavo projektne dokumentac i je za vse vrste 
objektov 

- pr idobitev gradbenega dovol jenja 

N a j d e t e n a s n a 
Taborski cesti 3 v Grosupl ju 

i n p o t e l e f o n u 

(01) 781 -03-20 ali (01) 781 -03-28 

Merharjeva 2, Ribnica, tel./fax: 01 / 8360 657 
G S M : 041 761-769 

SAT s p , elektrosistemi 

MONTAŽA IN SERVIS 

meritve TV signalov 
dogradi tev ali izboljšava POPTV, 
A kanal , H R T , T V 3 , T V Nov@ ... 
montaža SAT sistemov (analogni -
do 100 programov) od 25.ooo SIT 

N O V O ! (digitalni - do 2000 
programov - Srbija, f i lmi, erotika, 
šport...) od 69.000 dalje 

U G O D N E C E N E , P R I Z N A N I P R O I Z V A J A L C I 

Gasilska c. 4, Grosuplje 
tel.: 01/7864-068, 
tel/faks: 01/7864-067 

TRGOVINA Z GRADBENIM IN T E H N I Č N I M BLAGOM d . o . o , 

FINALNA DELA 
V GRADBENIŠTVU 

STROPOVI - PREDELNE 
STENE PO SISTEMU 

kHAUf 
@rmstrong 

M E R K U R 
Ustvarjamo zadovoljstvo 
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